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KLASA/CLASSE: 024-01/24-01/12
URBROJ/N:PROT: 2163-01/17-24-4
Pazin, 12. lipnja 2024.

ZAPISNIK

26. SJEDNICA

održana 12. lipnja 2024. godine
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ZAPISNIK

s 26. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 12. lipnja 2024. godine (srijeda), u 
Spomen domu u Pazinu. 
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar. 

PRISUTNI – ODSUTNI:
 
Red
br.

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
2. Sandra Ćakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 
4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 
6. Lea Štifanić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
8. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
9. Ivana Špadijer IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 
13. Nino Bažon IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
14. Mr.sc.Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
15. Daniele Kumar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 
18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
20. Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
24. Igor Belas SDP prisutan
25. Antonella Degrassi SDP prisutna
26. Vili Bassanese SDP prisutan
27. Goran Subotić SDP odsutan
28. Marko Ferenac SDP prisutan
29. Dalibor Macan SDP odsutan
30. Mauro Jurman SDP prisutan
31. Jasna Opačak HDZ prisutna
32. Milan Košara HDZ prisutan
33. Ivica Ćošković HDZ prisutan
34. Dr.sc. Mario Bratulić HDZ prisutan
35. Mr.sc.Tatjana Tomaić HDZ prisutna
36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna
37. Koviljka Aškić Nezavisna opravdano 

odsutna
38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan
39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan
40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan
41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan
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OSTALI PRISUTNI:

BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine
IVAN GLUŠAC, pročelnik Upravnog odjela župana
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije
Dr. GORDANA ANTIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj
Dr. sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, službenica koja privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za gospodarstvo
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
NADA PRODAN-MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu autohtonu zajednicu, 
nacionalne manje i mlade 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine
LORNA ZIMOLO, viša savjetnica za donose s javnošću u Upravnom odjelu župana 
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste
HELGA MOŽĖ, upraviteljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva
TATJANA ČEMERIKIĆ, ravnateljica Nastavnog zavoda za hitnu medicinu IŽ
ALEKSANDAR STOJANOVIĆ, ravnatelj Nastavnog zavoda za javno zdravstvo IŽ
MARINKO RADE, ravnatelj Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ 
Rovinj
IVANKA ŽIVKOVIĆ, ravnateljica Istarskih ljekarni

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pozdravlja prisutne. Otvara 26. 
sjednicu Skupštine Istarske županije. 

Uvodno navodi da su prije današnje sjednice Skupštine Istarske županije, svoje sjednice 
održala skupštinska radna tijela i to Komisija za izbor i imenovanja Skupštine Istarske 
županije, Odbor za statut, poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu Skupštine 
Istarske županije, Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za priznanja 6. lipnja 2024. godine, 
dana 7. lipnja Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo te dana 10. lipnja 
2024. Mandatno-verifikacijska komisija, Odbor za gospodarstvo i turizam te Odbor za financije 
i proračun Skupštine Istarske županije

Pozivam pročelnicu Vesnu Ivančić da izvrši prozivku.
Konstatiram da je prisutno 38 od 41 vijećnica/ka i Skupština može zasjedati i pravovaljano 
odlučivati. 

Predlaže sljedeći:

DNEVNI RED

1.
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a. Verifikacija zapisnika sa 24. sjednice Skupštine Istarske županije
b. Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije

2.
a. Odluka o stavljanju mandata u mirovanje vijećnice Skupštine Istarske 

županije (Hana Jurić)
b. Verifikacija mandata vijećnika Skupštine Istarske županije
c. Svečana prisega vijećnika Skupštine Istarske županije

3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije
4.

a. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna za 2023. godinu
b. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata 

5. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2024. godinu
6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. 
godinu 

7. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 
financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2024. godinu 

8. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
osnovnih škola za 2024. godinu 

9. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
srednjih škola i učeničkih domova za 2024. godinu 

10. Prijedlog Odluke o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 
temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva  i socijalne 
skrbi u Istarskoj županiji za 2024. godinu 

11. Prijedlog Odluke o sklapanju Sporazuma o uređenju međusobnih odnosa na 
realizaciji projekata izgradnje Regionalnog centra za zaštitu i spašavanje 

12. Prijedlog Odluke o sklapanju Anexa br. 1 Sporazuma o međusobnoj suradnji vezanoj 
za Hospicij 

13. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Krasna zemlja – Meraviglioso paese“ 
14. Prijedlog Odluke o davanju Mišljenja o interesu RH u pogledu eksploatacije 

tehničkog građevinskog kamena, katastarske čestice k.o. Baderna u korist 
kamenoloma Grota u koncesiji Ceste d.o.o. Pula 

15.
a. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju javne ustanove „Regionalni 

koordinator Istarske županije za europske programe i fondove – Coordinatore 
regionale della Regione Istriana per i programmi e fondi europei“ 

b. Prijedlog Odluke o promjeni naziva javne ustanove „Regionalni koordinator 
Istarske županije za europske programe i fondove – Coordinatore regionale 
della Regione Istriana per i programmi e fondi europei“

16.
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta 

Nastavnog zavoda za hitnu medicinu IŽ – Istituto formativo per la medicina 
d'urgenza della RI 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta 
Nastavnog zavoda za javno zdravstvo IŽ – Istituto formativo di sanita publica 
della RI 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta 
Istarskih domova zdravlja 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ – Ospedale 
specialistico per l'ortopedia e la riabilitazione 
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e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta 
Istarskih ljekarni – Farmacie Istriane 

17.
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Nastavnog zavoda za hitnu medicinu IŽ – Istituto formativo per la medicina 
d'urgenza della RI za 2023. godinu 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Istarskih domova zdravlja – Case della salute dell'Istria za 2023. godinu

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Nastavnog zavoda za javno zdravstvo IŽ – Istituto formativo di sanità publica 
della RI za 2023. godinu 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Istarskih ljekarni – Farmacie Istriane za 2023. godinu 

e. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju – Ospedale specialistico per 
l'ortopedia e la riabilitazione „Martin Horvat“ Rovinj – Rovigno za 2023. 
godinu 

18. Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Industrijsko-obrtničke škole Pula 
19. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o ugovorima o koncesijama i radu 

koncesionara za 2023. godinu 
20. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2023. godinu 
21.

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Marčana 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ dr. Mate Demarina 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Vodnjan – SE Dignano 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluke o utvrđivanju prijedloga 
teksta Statuta OŠ Vladimira Gortana Žminj 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju 
prijedloga Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Joakima Rakovca (Lovreč) 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vazmoslava Gržalje Buzet 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića Raša 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 
prijedloga  Statuta Osnovne škole Fažana 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora Potpićan 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Ivana Gorana Kovačića Čepić 

l. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Tar-Vabriga – SE Torre Abrega 

m. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta TOŠ - SEI Edmondo de Amicis Buje-Buie 

n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ-SE Mate Balota Buje-Buie
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o. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jože Šurana Višnjan

p. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ-SE Rivarela Novigrad 

22.
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 

prijedloga Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. 

izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Buzet 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju 

prijedloga Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju 

prijedloga Statuta TSŠ - SMSI Dante Alighieri Pula-Pola 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama (IV) Statuta Ekonomske škole Pula 
f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o usvajanju 

prijedloga Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula
g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 

prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Eugena 
Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 
prijedloga Statuta TSŠ-SMSI „Leonardo da Vinci“ Buje-Buie 

23.
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Talijanske srednje škole – Scuola media superiore 
italiana Rovinj – Rovigno 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, Pula 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Gospodarske škole – Istituto professionale Buje-Buie

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
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Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Ekonomske škole Pula

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Strukovne škole Pula

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Srednje škole Mate Balote Poreč

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. TSŠ-SMSI Dante Alighieri Pula-Pola

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025.  Srednje škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola media 
superiore Zvane Črnja Rovigno

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. TSŠ-SMSI „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Srednje škole Mate Blažine Labin

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di 
formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno

o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje – Scuola media 
superiore „Vladimir Gortan“ Buie

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Srednje škole Buzet

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Gimnazije Pula

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Tehničke škole Pula

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
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Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Medicinske škole Pula

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Glazbene škole Ivana Matetića Ronjgova Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2024./2025. Industrijsko-obrtničke škole Pula 

24. Izvješće župana Istarske županije za 2023. godinu
25. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli
26. Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko 

korištenje morske površine za uzgoj školjkaša na području Limskog zaljeva 
27. Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje na dijelu k.č.br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o. Poreč 
28. Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag
29.

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju izmjena i dopuna Programa održavanja 
Sustava javnog navodnjavanja Červar-Porat- Bašarinka za 2024. godinu – 

b. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za 
sustav javnog navodnjavanja Červar-Porat-Bašarinka za 2024. godinu 

30.
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju izmjena i dopuna Programa održavanja 

Sustava javnog navodnjavanja Valtura za 2024. godinu 
b. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za 

sustav javnog navodnjavanja Valtura za 2024. godinu 

ORDINE DEL GIORNO

1.
a. Verifica del verbale della 24-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana
b. Verifica del verbale della 25-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana

2.
a. Delibera sulla sospensione del mandato di consigliera dell'Assemblea della 

Regione Istriana (Hana Jurić)
b. Verifica del mandato del consigliere dell'Assemblea della Regione Istriana
c. Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea della Regione Istriana

3. Interrogazioni dei consiglieri, proposte e informazioni
4.

a. Proposta di Relazione annuale sull'esecuzione del Bilancio per il 2023
b. Proposta di Delibera sulla ripartizione dei risultati  

5. Proposta di Prime Modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana per il 
2024

6. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta di Relazione annuale 
sull'esecuzione del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della 
Regione Istriana per il 2023

7. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta delle Prime modifiche e 
integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
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Istriana per il 2024
8. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 

funzioni decentrate delle scuole elementari per il 2024
9. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 

funzioni decentrate delle scuole medie superiori e delle case dell'alunno per il 2024
10. Proposta di Delibera sulla ripartizione dei mezzi finanziari per il cofinanziamento dei 

progetti in base al Concorso pubblico per il finanziamento dei progetti nel campo 
della sanità e dell'assistenza sociale nella Regione Istriana per il 2024

11. Proposta di Delibera sulla stipulazione di un Accordo per la regolamentazione dei 
rapporti reciproci nell’ambito della realizzazione del progetto di costruzione del 
Centro regionale di protezione e salvataggio

12. Proposta di Delibera sulla stipulazione dell’Allegato n. 1 all’Accordo di 
collaborazione reciproca in relazione all’Ospizio

13. Proposta di Delibera sull'assegnazione del premio "Krasna zemljo - Meraviglioso 
paese"

14. Proposta di Delibera sulla formulazione del Parere sull'interesse della RC riguardo 
allo sfruttamento della roccia da costruzione, particella catastale del c.c. di 
Monpaderno, a favore della cava Grota in concessione alla società Ceste d.o.o. di 
Pola

15.
a. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera di istituzione dell'ente 

pubblico „Regionalni koordinator Istarske županije za europske programe i 
fondove – Coordinatore regionale della Regione Istriana per i programmi e 
fondi europei“

b. Proposta di Delibera di istituzione dell'ente pubblico „Regionalni koordinator 
Istarske županije za europske programe i fondove – Coordinatore regionale 
della Regione Istriana per i programmi e fondi europei“

16.  

a. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sull'adozione dello 
Statuto del Nastavni zavod za hitnu medicinu IŽ - Istituto formativo per 
la medicina d'urgenza della RI 

b. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sull'adozione dello 
Statuto del Nastavni zavod za javno zdravstvo IŽ - Istituto formativo di 
sanità pubblica della RI 

c. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sull'adozione dello 
Statuto delle Case della salute dell'Istria 

d. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sull'adozione dello 
Statuto dell'ospedale Specijalna bolnica za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno – Ospedale specialistico per 
l'ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno 

e. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sull'adozione dello Statuto 
delle Istarske ljekarne - Farmacie istriane 

17.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e 

sull'attività finanziaria del Nastavni zavod za hitnu medicinu IŽ - Istituto 
formativo per la medicina d'urgenza della RI 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e 
l'attività finanziaria degli Istarski domovi zdravlja - Case della salute 
dell'Istria per il 2023 

c. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e 
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sull'attività finanziaria del Nastavni zavod za javno zdravstvo IŽ – Istituto 
formativo di sanità pubblica della RI per il 2023 

d. Proposta di Delibera sull'accoglimento della Relazione sul lavoro e 
l'attività finanziaria delle Istarske ljekarne - Farmacie istriane per il 
2023

e. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività 
finanziaria  dell'ospedale Specijalna bolnica za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno - Ospedale specialistico di ortopedia e 
riabilitazione „ Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno per il 2023

18.  Proposta di Delibera sull'integrazione dell'attività della Scuola industriale e 
artigianale di Pola 

19. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sui contratti di 
concessione e sul lavoro dei concessionari nel  2023 

20. Proposta di Delibera sull’approvazione della Relazione sul lavoro della Fondazione 
per la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile per il 2023

21.  
a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera 

sulle II  modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Marčana (SE 
Marzana) 

b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ dr. Mate Demarina (SE 
Mate Demarin) 

c. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle II 
modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Vodnjan (SE Dignano) 

d. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sulla constatazione 
della proposta del testo dello Statuto della OŠ Vladimira Gortana 
Žminj (SE Vladimir Gortan Gimino) 

e. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera sull'adozione 
della Proposta di Statuto della OŠ Jure Filipovića Barban (SE Jure 
Filipović, Barbana)  

f. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
II modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Joakima Rakovca 
(Lovreč) (SE Joakim Rakovac S. Lorenzo del Pasenatico) 

g. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della  Osnovna škola Vazmoslava 
Gržalje Buzet (Scuola elementare Vazmoslav Gržalja Pinguente) 

h. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
II modifiche e integrazioni dello Statuto della Osnovne škole Ivana 
Batelića Raša (SE Ivan Batelić Arsia) 

i. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della  Osnovna škola 
Fažana (Scuola elementare Fasana) 

j. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
II modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Vladimira Nazora 
Potpićan (SE Vladimir Nazor Sottopedena) 

k. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera 
sulle II modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Ivana Gorana 
Kovačića Čepić (SE Ivan Goran Kovačić Ceppich) 

l. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera 
sulle II modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Tar-Vabriga – 
SE Torre Abrega
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m. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della TOŠ - SEI Edmondo de Amicis 
Buje-Buie

n. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ-SE Mate Balota Buje-Buie

o. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle II 
modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Jože Šurana Višnjan (SE 
Jože Šuran Visignano)

p. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle II 
modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ-SE Rivarela Novigrad-
Cittanova

22.  
a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 

modifiche e integrazioni dello Statuto della Gimnazija i strukovna škola 
Jurja Dobrile, Pazin (Ginnasio e scuola di avviamento professionale Juraj 
Dobrila, Pisino)

b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle II 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Srednja škola Buzet (Scuola 
media superiore Pinguente)

c. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera sull'adozione della 
Proposta di Statuto della Škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu (Scuola 
per il turismo, l'ospitalità e il commercio)

d. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera sull'adozione della 
Proposta di Statuto della TSŠ - SMSI Dante Alighieri Pula-Pola

e. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle  
modifiche e integrazioni (IV) dello Statuto della Ekonomska škola Pula 
(Scuola di economia Pola)

f. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera sull'adozione della 
Proposta di Statuto della Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 
(Scuola di arti applicate e design Pola)

g. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Strukovna škola Eugena 
Kumičića Rovinj - Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno

h. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera sulla constatazione 
della Proposta di Statuto della TSŠ-SMSI „Leonardo da Vinci“ Buje-Buie

23.  
a. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 

sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Talijanska srednja škola – Scuola media superiore italiana Rovinj – 
Rovigno 

b. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, Pula (Scuola per il turismo, 
l'ospitalità e il commercio, Pola)

c. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
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Gospodarska škola – Istituto professionale Buje-Buie
d. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 

sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile, Pazin (Ginnasio e scuola di 
avviamento professionale Juraj Dobrila, Pisino)

e. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 
Turističko-ugostiteljska škola Antona Štifanića Poreč (Scuola turistico-
alberghiera Anton Štifanić Parenzo)

f. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula(Scuola di arti applicate e 
design Pola) 

g. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Ekonomska škola Pula (Scuola di economia Pola)

h. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Strukovna škola Pula (Scuola di avviamento professionale Pola)

i. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Srednja škola Mate Balote  Poreč (Scuola media superiore Mate Balota 
Parenzo)

j. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
TSŠ-SMSI Dante Alighieri Pula-Pola

k. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Srednja škola Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore Zvane Črnja 
Rovigno

l. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
TSŠ-SMSI „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie
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m. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Srednja škola Mate Blažine Labin (Scuola media superiore Mate  Blažina 
Albona)

n. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno

o. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Srednja škola "Vladimir Gortan" Buje - Scuola media superiore "Vladimir 
Gortan, Buie

p. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Srednja škola Buzet (Scuola media superiore Pinguente)

q. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Gimnazija Pula (Liceo di Pola)

r. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Tehnička škola Pula (Scuola tecnica di Pola)

s.  Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati 
cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico 
europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 
2024/2025 della Medicinska škola Pula (Scuola di medicina di Pola) 
– 602-03/24-02/129

t. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo 
e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 
della Glazbena škola Ivana Matetića Ronjgova  Pula (Scuola di 
musica Ivan Matetić Ronjgov di Pola) – 60203/24-02/126

u. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti dai paesi fuori dallo Spazio economico europeo e 
dalla Confederazione Svizzera  per l'anno scolastico 2024/2025 della 
Industrijsko-obrtnička škola Pula (Scuola industriale e artigianale di Pola)

24. Relazione del Presidente della Regione Istriana per il 2023
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25. Proposta del Provvedimento di nomina dei giudici d'assise del Tribunale regionale a 
Pola

26. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione il demanio marittimo 
ai fini dello sfruttamento economico della superficie marittima per l'allevamento 
di molluschi sul territorio del Canal di Leme 

27. Proposta di Delibera sull'annullamento del procedimento di assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo per lo sfruttamento ai fini economici su 
parte della part. cat. 2746, 2748 e 2749, tutte nel comune catastale di Parenzo 

28. Proposta di Delibera sull'annullamento del procedimento di assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo per lo sfruttamento ai fini economici su 
parte della part. cat. 3960  c.c. Umago 

29.
a. Proposta di Delibera sull'approvazione delle modifiche e integrazioni 

del Programma di manutenzione del Sistema d'irrigazione pubblica 
Porto Cervera - Bassarinca per il 2024

b. Proposta di Delibera sull'importo e l'obbligo di versare il canone di 
irrigazione per il Sistema di irrigazione pubblica di Porto Cervera-
Bassarinca per il 2024

30.
a. Proposta di Delibera sull'approvazione delle modifiche e 

integrazioni del Programma di manutenzione del Sistema 
d'irrigazione pubblica Valtura per il 2024 

b. Proposta di Delibera sull'importo e l'obbligo di versare il canone di 
irrigazione per il Sistema di irrigazione pubblica di Altura per il 2024

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je Dnevni red jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu 
točku dnevnog reda.

Ad-1.a
Verifikacija zapisnika sa 24. sjednice Skupštine Istarske županije

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno verificira

Zapisnik sa 24. sjednice Skupštine Istarske županije.

Ad-1.b
Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na 
glasanje. 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno verificira

Zapisnik sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije.

Ad-2.a
Odluka o stavljanju mandata u mirovanje vijećnice Skupštine Istarske županije (Hana 

Jurić)
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE napominje da je vijećnica Hana Jurić svoj mandat stavila u 
mirovanje pa moli predsjednicu Mandatno-verifikacijske komisije, Mariju Kadoić-Balaško da 
podnese izvješće:

MARIJA KADOIĆ-BALAŠKO navodi da je Mandatno-verifikacijska Komisija, na 10. sjednici 
održanoj dana 10. lipnja 2024. godine, utvrdila slijedeće činjenice:

Vijećnica Hana Jurić je dana 29. travnja 2024. godine dostavila predsjednici Skupštine 
Istarske županije pismeno kojim stavlja u mirovanje mandat članice Skupštine Istarske 
županije.

Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje sljedeći akt:

ODLUKU
o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje

Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećnici HANI JURIĆ miruje mandat u Skupštini Istarske 
županije iz osobnih razloga.

Istarski demokratski savez je dana 29. svibnja 2024. godine predsjednici Skupštine Istarske 
županije uputio dopis kojim utvrđuju da će dosadašnju vijećnicu Hanu Jurić u Skupštini 
Istarske županije zamijeniti kandidat Koalicije IDS-ISU-ZELENI, NINO BAŽON iz Vineža – 
Labin, Vinež 20a, 29. na kandidacijskoj listi Koalicije IDS-ISU-Zeleni za lokalne izbore 2021. 
godine.

Slijedom navedenog, Mandatno verifikacijska komisija utvrđuje

RJEŠENJE
o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije

I.
Umjesto vijećnice Hane Jurić verificira se mandat vijećnika Skupštine Istarske županije 

NINA BAŽONA.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje predsjednici Mandatno-verifikacijske komisije te 
konstatira da je donesena Odluka o stavljanju mandata vijećnice u mirovanje i verificira se 
mandat novog vijećnika. 
Molim novog vijećnika da ustane kako bi položio svečanu prisegu, pročitat ću prisegu na 
hrvatskom i talijanskom, a nakon toga ćete odgovoriti riječju „PRISEŽEM“ ili „LO GIURO“.

"Prisežem da ću prava i obveze člana/članice Skupštine Istarske županije obavljati savjesno 
i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 
obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske 
županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre." 

„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità l'incarico derivatomi dai diritti e 
doveri di membro dell'Assemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturale e sociale 
della Regione Istriana, che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana nell'espletamento 
dei miei doveri di membro, e che tutelerò e affermerò le peculiarità dell'Istria.“

NINO BAŽON, IDS prisežem.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE čestita novom vijećniku. Sada vijećnik može pravovaljano 
sudjelovati u sjednici Skupštine.
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Ad-3.
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da se prelazi na točku 3 dnevnog reda, odnosno na 
pitanja vijećnika, prijedloge i informacije. Nadalje konstatira da  je 10 sati i 12 minuta te navodi 
da su od prošlog puta ostali vijećnici Ivana Špadijer i Ivan Iskra za postaviti svoje pitanje, 
međutim da je predsjednik Kluba zeleno-lijeve koalicije Slaven Boljun obavijestio da će 
umjesto Ivana Iskre on postaviti pitanje. Daje riječ vijećnici Ivani Špadijer, izvolite. 

IVANA ŠPADIJER, IDS-DDI pozdravlja sve pristupne te navodi da ima dva pitanja usmjerena 
pročelniku Mirku Radoloviću na temu ekologije koja tema ne zanima samo određenu skupinu 
ljudi, već sve građane Istre. Vijećnica navodi da se je puno čitalo o nasukanom brodu u 
Raškom zaljevu, nakon čega se je dogodio incident i sa zapaljenim brodicama u Medulinu te 
da se je nedavno pojavila naftna mrlja u kampu Stupice u Premanturi. Navodi da se je sve to 
dogodilo u dosta kratkom vremenu, pa je to razlog za zabrinutost. Nastavno na navedeno moli 
pročelnika Radolovića da izvijesti da li je situacija pod kontrolom i da li su službe pripremljene 
za ovu turističku sezonu. Vijećnica nadalje navodi da je drugo pitanje vezano za Kaštijun koji 
je uvijek aktualna tema, a pogotovo kad se bliži sezona i visoke temperature te moli za 
informaciju kakva je situacija sa Centrom i da li su ove godine spremni na i inače prekomjerne 
količine otpada. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelniku Radoloviću, izvolite.

MIRKO RADOLOVIĆ pozdravlja sve prisutne te navodi da vezano za incidente koji se događaju 
na moru postoji Županijski operativni centar koji djeluje u takvim situacijama. Radi se o 
situacijama u kojima dolazi do onečišćenja mora. Nadalje navodi da se vezano za posljednji 
incident koji se je dogodio u nedjelju u autokampu Stupice radi o nešto drugačijem sastavu 
ugljikovodika koji su onečistili obalu i da se ti ugljikovodici manje lijepe od onih koji su bili prisutni 
u Ližnjanu. Pročelnik stoga smatra da je izvor sigurno drukčiji. Počinitelj je još uvijek nepoznat, 
međutim, slučaj je prijavljen Držanom odvjetništvu koje će obaviti potrebne radnje. Što se tiče 
samog djelovanja stručnih služni, Pročelnik ističe da se je incident dogodio u nedjelju, dakle na 
neradni dan, pa da se je malo teško organizirati, međutim da je na lokaciji bilo preko 80 pripadnika 
žurnih službi i mještana koji su se odazvali. Pročelnik ističe da je taj dan ne samo spriječeno 
daljnje širenje onečišćenja  postavljanjem upijajućih brana, nego da je započela i akcija čišćenja 
jedne uvale u kojoj je bilo najviše ugljikovodika. Područje koje je sad trenutno onečišćeno je 
područje samog autokampa Stupice i to prva uvala koja se zove Uvala pod lokvom i Uvala 
Dražice. Pročelnik navodi da se onečišćenje u Premanturi lakše čisti nego što se čistilo područje 
Ližnjana te da je uključena specijalizirana tvrtka koja obavlja čišćenje. Što se tiče Ližnjana, 
pročelnik ističe da je samo čišćenje tamo završeno, da je čišćen cijeli potez od uvale Kale na 
području Šišana do točke ulijeva. Pročelnik ističe da se nadalje očekuje s načelnikom općine 
Ližnjan proći to područje da se utvrdi da li je stanje u redu odnosno prihvatljivo. Pročelnik navodi 
da tijekom prošle sezone nije bilo nikakvih prijava onečišćenja niti od turista, a niti od stručnih 
službi. Pročelnik ističe da će u taj obilazak uključiti i osobe koje su i inače procjenjivale stanje dok 
je more bilo onečišćeno, a da su to stručnjaci sa različitih fakulteta, prirodoslovnih muzeja i tako 
dalje. 

Što se tiče nasukanog broda u Raškom zaljevu, Pročelnik ističe da taj brod nije u nadležnosti 
Županijskog operativnog centra, obzirom da nije došlo do onečišćenja mora, međutim, sukladno 
informacijama s kojima raspolaže, navodi da je brod nasukan, da je osiguran da se ne bi 
pomaknuo s mjesta te da se pretpostavlja da će se do kraja ovog tjedna s broda ukloniti sve 
pogonske tekućine – i pogonsko gorivo i sve što je inače tog sastava da može onečistiti more. 
Što se tiče dijela zaštite prirode i okoliša, pročelnik ističe da bi situacija trebala biti u redu, a što 
se tiče same sudbine broda ističe kako treba vidjeti kako će se to napraviti s obzirom da je brodar 
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napustio brod i sada Ministarstvo vodi glavnu riječ u suradnji sa svim ostalim nadležnim 
ministarstvima – ministarstvom financija, službama i našom lučkom kapetanijom koja je na licu 
mjesta gotovo svakodnevno i vrši nadzor. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE utvrđuje da će na pitanje vezano za Kaštijun odgovoriti zamjenik 
župana Tulio Demetlika, te daje riječ zamjeniku župana Tuliu Demetliki, izvolite.

TULIO DEMETLIKA pozdravlja sve prisutne, zahvaljuje na postavljenom pitanju za Kaštijun, 
navodi da se radi o temi koja uvijek izaziva zanimanje građana, a pogotovo pred sezonu. 
Zamjenik župana navodi da je jučer osobno bio na Kaštijunu i da mirisa nema. Nadalje navodi 
da je skupština planirana za ponedjeljak te da bi se na istoj trebala donijeti odluka o prihvaćanju 
ponude Metisa – grupacije koja je ponudila cijenu od 420 eura za zbrinjavanje takozvanih viškova 
otpada koje Kaštijun ne može prihvatiti, odnosno zbrinuti. Planirani višak od 3 do 5 tisuća tona 
otpada koji se neće zbrinuti na Kaštijunu morat će komunalna poduzeća zbrinuti na drugom 
mjestu, odnosno preko Metisa. Zamjenik župana ističe da na Kaštijunu neće biti viškova, a 
ponovno naglašava i da je tamo bio jučer, da mirisa nema, da Kaštijun funkcionira 100% ispravno 
te da se samo čeka odluka skupštine. Navodi i da se nada da će se na taj način ova godina 
premostiti bez neugodnih mirisa za stanovnike općina Medulin i okolnih mjesta. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te daje riječ vijećniku Slavenu Boljunu. 

SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, pozdravlja sve prisutne, navodi da su svi čuli jutros vijest da je 
ponovno izabran dekan Istarskog veleučilišta g. Daglas Koraca nastavno na što moli 
obrazloženje obzirom da su u zadnje vrijeme bili aktualni medijski natpisi koji su se ticali pritiska 
na radnike i prijava za mobbing, nedonošenje novog statuta koji je po zakonu trebalo donijeti, a 
ističe da je evidentan i veliki odlazak stručnog kadra iz vremena kada se je dogodila smjena na 
fakultetu. Nadalje navodi da se svo vrijeme izdvaja veliki proračunski novac koji se stalno 
povećava, a da je Veleučilište trenutno na minimumu s tri smjera – management, mehatronika i 
gastronomija pri čemu se postavlja pitanje koja je vizija veleučilišta, dakle u kojem smjeru će se 
ono dalje razvijati. Vijećnik moli obrazloženje od župana ili predsjednika upravnog vijeća, g. 
Pinzana zašto je opet izabran Daglas Koraca i koja je njegova vizija razvoja veleučilišta. 

Vijećnik napominje da ima još jedno pitanje za nadležne pročelnike. Navodi da je danas na 
naslovnici bila problematika oko Uvale Stupova, da su investitori zabranili pristup ljudima koji 
tamo već 50, 60 godina imaju svoje ribarske kućice. Navodi da je Županija je izdala dozvolu za 
šumsku cestu, a postavlja upit da li je županija izdavala, odnosno da li je uopće podnesen bilo 
kakav zahtjev za neko rješenje o krčenju šume i kakva je situacija s utvrđivanjem pomorskog 
dobra, da li se je tu nešto pomaklo. Vijećnik napominje da zna da je to u ingerenciji ministarstva, 
ali da moli za informaciju da li je granica pomorskog dobra utvrđena jer da će ta granica biti 
ključna i za odnos mještana, lokalnih i tog investitora.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te daje riječ županu Borisu Miletiću.

ŽUPAN pozdravlja sve prisutne, zahvaljuje na pitanju, ističe da će o pitanju samog izbora dekana 
govoriti predsjednik Upravnog vijeća Istarskog veleučilišta, a nadalje navodi da kao županija 
možemo biti ponosni što imamo takvu ustanovu te da je ulagati u obrazovanje, posebno u visoko 
obrazovanje nešto što je jako pozitivno. Župan ističe da je se Županija to odlučila činiti 
samostalno za razliku od ostalih veleučilišta u Hrvatskoj koja se pretežito financiraju iz sredstava 
resornog ministarstva. Župan nadalje navodi da Istarska županija Istarsko veleučilište financira 
iz županijskog proračuna. Po mišljenju Župana u posljednjih nekoliko godina napravljeni su 
izuzetni pozitivni pomaci. Veleučilište je bio u situaciji da izgubi dopusnicu, da više ne može 
upisivati studente te u situaciji da ne zadovoljava potrebne kriterije prema Agenciji za znanost 
Republike Hrvatske, a da je to na posljetku krenulo u pozitivnom smjeru. Župan napominje i da 
misli da se je povećao i broj studenata koji se upisuje te skreće pozornost da bismo možda 
ponekad trebali gledati što je pozitivno, a ne samo ono što se insinuira da li je negativno. Smatra 
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da si nitko ne može uzeti za pravo i biti sudac i presuditi između onoga što kaže strana A i što 
kaže strana B ukoliko nije bio prisutan. Župan ističe da se radi o vrlo osjetljivim pitanjima te da 
ukoliko netko ima potrebu nekoga prijaviti, neka to učini, pa da će onda neko neutralno tijelo 
odlučiti da li je tome tako. Župan napominje da je sve aktere primio na razgovor i saslušao, da 
su stvari izuzetno osobne prirode i da kao župan o tome ne može suditi. Župan smatra da, ukoliko 
je prijava podnesena i nadležna tijela utvrde da je bilo nekakvih nepravilnosti, odgovorne osobe 
za to trebaju odgovarati. Nadalje navodi da institucija poput Istarskog veleučilišta ima svoje 
Upravno vijeće koje odlučuje o predmetnim pitanjima i donosi odluku, pa i raspisuje natječaj za 
prijem dekana. Smatra da je Istarsko veleučilište u zadnjih nekoliko godina napravilo velike 
pozitivne iskorake te moli predsjednika Upravnog vijeća da izvijesti nazočne koja je njihova 
odluka, i kako je tekla procedura. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu te daje riječ predsjedniku Upravnog vijeća 
Istarskog veleučilišta g. Eziu Pinzanu, izvolite.

EZIO PINZAN pozdravlja sve prisutne i obavještava nazočne da je upravo jutros održana 
sjednica Upravnog vijeća Istarskog veleučilišta na kojoj je izabran dekan dr. Daglas Koraca na 
buduće razdoblje od 4. godine. Navodi da je g. Koraca bio dekan i u prošlom sastavu, a prije toga 
da je bio član Upravnog vijeća te da je to osoba koja je u potpunosti upoznata sa radom Istarskog 
veleučilišta. Nadalje navodi da se je na natječaj javila samo jedna osoba -  dr. Daglas Koraca. 
Povjerenstvo koje je obradilo zaprimljeni zahtjev utvrdilo je da je ponuda dr. Korace pravovaljana 
i potpuna te je nakon toga vijeće na Veleučilištu utvrdilo je da je program rada koji je dao uz svoj 
životopis vrlo kvalitetan i u skladu s najvišim standardima visokog školstva te je dalo preporuku i 
prijedlog Upravnom vijeću da se za dekana Istarskog veleučilišta imenuje upravo dr. Daglas 
Koraca. Ezio Pinzan informira prisutne da su danas na prvoj sjednici novog saziva Upravnog 
vijeća Istarskog veleučilišta nakon kratke rasprave jednoglasno imenovali dr. Koracu za naredno 
razdoblje od 4 godine iz razloga upravo kako je i župan naveo. Naime, program rada koji je dr. 
Koraca predložio je vizija kojom se Istarsko veleučilište želi dalje razvijati. Želimo otvarati nove 
mogućnosti za obrazovanje svih naših žitelja županije. Dr. Koraca je predložio da će se Istarsko 
veleučilište u budućem razdoblju baviti i cjeloživotnim obrazovanjem što je sigurno pozitivno za 
Veleučilište obzirom da će se struka, odnosno stručni djelatnici koji su potrebni našem 
gospodarstvu moći definirati i obrazovati upravo kroz nove cjeloživotne studije na našem 
Veleučilištu. Ono što je bio osnovni temelj za imenovanje dr. Korace na naredno razdoblje je 
upravo njegov rad u prošlom razdoblju gdje je on sa svojim timom uspio dobiti dopusnicu za upis 
studenata koja je bila ukinuta, što je s Agencijom za obrazovanje ispunio sve uvjete u najkraćem 
mogućem roku, što cijelo Veleučilište funkcionira sukladno zakonu, što imamo zaposlene 
predavače koji su i djelatnici i vanjske predavače, a sve je u skladu sa visokim školstvom što na 
samom početku od osnivanja nije bilo tako. Ezio Pinzan ističe da smatra da smo na dobrom putu 
i iz tog razloga da je Upravno vijeće dalo punu potporu dekanu. Nadalje navodi da, kako je svima 
poznato iz medijskih natpisa, uvijek postoje određeni djelatnici koji imaju svoje pritužbe i žalbe. 
Ističe da svaku takvu pritužbu koju dobije Upravno vijeće pomno razmotri i prosljeđuje na daljnje 
postupanje. Navodi da su Upravno vijeće i Županija svoj stav već rekli, a to je da imaju apsolutno 
nultu toleranciju na bilo kakvu aktivnost koja nije u skladu s onim što je jedino prihvatljivo, a to je 
ugodno radno okruženje na Veleučilištu, znanstveni napredak, istraživanja i korištenje europskih 
fondova.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i pita tko će odgovoriti na drugo pitanje vijećnika 
Boljuna, daje riječ pročelniku Mirku Radoloviću, izvolite.

MIRKO RADOLOVIĆ, još jedanput pozdravlja svih, navodi da će odgovoriti na pitanje vijećnika 
Boljuna u dijelu koji se odnosi na utvrđivanje granica pomorskog dobra. Navodi da je 
Povjerenstvo za utvrđivanje granica pomorskog dobra Istarske županije još prošle godine utvrdilo 
prijedlog granica pomorskog dobra koje dostavilo Ministarstvu, međutim, da do sada Ministarstvo 
nije utvrdilo granicu pomorskog dobra. Slaže se s vijećnikom Boljunom da je to jedan od osnovnih 
preduvjeta da se vidi da li je to pomorsko dobro ili nije i da li je ograda koja je tamo postavljena, 
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kako vidimo iz medija, postavljena temeljem nekih dokumenata ili je to napravljeno bez 
odgovarajućih dokumenta. Pročelnik nadalje navodi da su u tom prijedlogu svakako obuhvaćene 
i tzv. kućice obzirom da se u pomorsko dobro ubraja ono što služi i što je u funkciji mora, a to te 
kućice i jesu bile. Navodi i da se, nakon što se utvrdi obuhvat, ne mogu stjecati nikakva vlasništva 
čak niti dosjelošću tako da neki korisnici kućica nisu vlasnici kućica i ne polažu prava na kućice. 
Ističe da je situacija kompleksna i da ostaje za utvrditi da li je taj gospodin koji je to napravio ima 
potrebne akte i da li može postupati na takav način.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, pita pročelnika Radolovića da li će odgovoriti na 
pitanje za šume, pročelnik izjavljuje da će na to pitanje odgovoriti pročelnica Ivana Mihalić Fabris, 
predsjednika Skupštine upozorava i moli da to bude kratko jer da je probijeno predviđeno vrijeme,  
daje riječ pročelnici Ivani Mihalić Fabris, izvolite.

IVANA MIHALIĆ FABRIS pozdravlja sve prisutne te ističe da bi iskoristila priliku da ispravi 
navode u Glasu Istre, te u tom dijelu navodi da je Istarska županija odnosno tijelo graditeljstva 
Istarske županije dalo dozvolu za taj šumski put, odnosno cestu. Pročelnica ističe da se radi o 
zahvatu koji investitor radi u skladu s Pravilnikom o Jednostavnim i drugim građevinama i 
radovima gdje nažalost tijela graditeljstva sudjeluju ajmo reći kao protočne komore. Procelnica 
ističe da se kroz ta tijela traže uvjeti, potvrde te da kasnije ide prijava početka građenja bez 
građevinske dozvole. Ističe da Odjel ne pristupaju tako, nego da su, čim su uočili nepravilnosti u 
projektu, upozorili investitora da će se prijava smatrati nepotpunom iz razloga jer nisu bili 
dostavljeni svi potrebni dokumenti koji takav zahvat dozvoljavaju. Ističe da je to bio u siječnju 
kada je pisano odgovorila na vijećničko pitanje, međutim, ističe i da je u međuvremenu investitor 
pribavio i suglasnost Ministarstva poljoprivrede, Uprave šumarstva i Hrvatske komore šumarstva, 
da je sveukupno 16 javnopravnih tijela sudjelovalo u tom postupku te da je investitor dobio pravo 
na krčenje, pa je prijavu početka građenja trebalo smatrati potpunom. Pročelnica ističe da je 
Državni inspektorat je u tom dijelu u postupku i ako ima nekakvih nepravilnosti, pročelnica vjeruje 
da će se očitovati.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Slavenu Boljunu, izvolite.

SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, zahvaljuje na odgovorima i ističe da se s odgovorima baš i ne 
slaže. Navodi da kada je nešto pozitivno da se to i pohvali, ali da ako svaki mjesec vidimo neke 
situacije u medijima znači da ipak postoji neki problem. Nastavno na navedeno predlaže da na 
sljedećoj sjednici Skupštine na dnevnom redu bude izvješće Istarskog veleučilišta, sve kako bi 
se ispoštovala Skupština. Navodi i da bi bilo dobro da je izvješće Istarskog veleučilišta bilo na 
dnevnom redu i ove sjednice, pa da bi vijećnici i prisutni moli čuti određene stvari i pojašnjenja. 
Vijećnik smatra da će se podnošenjem izvješća na Skupštini neke stvari razjasniti te ponovno 
predlaže da na sjedećoj sjednici u 7. mjesecu na dnevnom redu bude izvješće Istarskog 
veleučilišta.     

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, pita tko će se očitovati na prijedlog vijećnika Boljuna 
i daje riječ županu Borisu Miletiću, izvolite.

ŽUPAN ističe kako nema problema jer da će izvješće svakako biti na jednoj od sljedeće dvije 
skupštine kada na dnevnom redu budu izvješća ustanova, obzirom da je to ustaljena praksa. 
Ističe da pojedini mediji koji direktno napadaju određenu osobu neće kadrovirati Istarsku 
županiju. Ističe da Istarska županija poštuje proceduru i mišljenje struke. Napominje da su u 
sastavu Upravnog vijeća Veleučilišta svi akademski građani, pretežito doktori znanosti, a da, 
koliko je njemu poznato, nitko nije član političke stranke, dakle smatra da su svi nepristrani. Župan 
ističe da će se kadroviranjem baviti će oni koji su za to izabrani, a da je to, konkretno, Veleučilište, 
odnosno njegovo Upravno vijeće. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku Robertu Veleniku, izvolite.
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ROBERT VELENIK, IDS-DDI pozdravlja predsjednicu Skupštine, župana sa suradnicima, 
kolege i kolegice vijećnike i sve prisutne. U ime kluba vijećnika IDS-ISU-Zeleni, upućuje inicijativu 
prema županu da u proračunu za 2025. godinu iznađe sredstva za ponovno otvaranje ureda 
Istarske županije u Bruxellesu. Navodi da je Istra, s obzirom na rezultate izbora za Euro 
parlament, izgubila direktan kontakt sa izvorom informacija i političkog utjecaja. Podsjeća kako 
je Istarska županija bila prva Hrvatska županija koja je 2005.g.  otvorila svoj ured u političkom i 
administrativnom sjedištu Europske Unije te napominje da je takav ured potreban  ukoliko želimo 
zadržati kontakte, informacije, utjecati na EU politike, prezentirati potrebe istarskog 
gospodarstva, građana, civilnog društva, javne uprave i ostvarivati punopravno članstvo u EU. 
Nadalje navodi da bi takav ured s minimalnim brojem zaposlenih imao zadatak praćenja rada 
temeljnih institucija, razvoja suradnje s drugim zemljama, logističku ulogu i sve ono što je do 
nedavno taj ured radio dok nije bio zatvoren. Navodi da su, nakon Istre, takav ured otvorile mnoge 
druge hrvatske županije upravo slijedivši primjer Istre. Smatra da bi to apsolutno bio pun pogodak 
da Istra opet ima svoj mali utjecaj u Bruxellesu.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i moli župana Borisa Miletića da se očituje, izvolite.

ŽUPAN zahvaljuje na inicijativi i ističe da prije svega želi čestitati dosadašnjem euro zastupniku 
na odličnom rezultatu izbora. Župan nadalje navodi da prihvaća prijedlog kluba vijećnika IDS-
ISU-Zeleni, da će prijedlog jako dobro razmotriti kako bi sukladno sa zakonima i propisima vidjeli 
na koji način možemo ostvariti taj cilj. Župan ističe da razumije intenciju i drži da je definitivno 
Istarskoj županiji potrebna direktna veza prema Bruxellesu jer svi znamo koliko su bitne odluke 
koje se donašaju u Bruxellesu, a s druge strane isto tako znamo da „ki je bliže vatri, malo se više 
stepli“ dakle jako puno sredstava se usmjeri iz EU proračuna prema svim državama članicama, 
a da je nama osim Republike Hrvatske kao članice jako bitan i onaj dio koji se odnosi na našu 
regiju odnosno Istru. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećnici Marinelli Bašić, izvolite.

MARINELLA BAŠIĆ, IDS-DDI pozdravlja predsjednicu Skupštine, Župana, zamjenike župana, 
pročelnike i vijećnike te navodi da im 2 pitanja za pročelnicu, dr. Gordanu Antić. Istarska županija 
kontinuirano radi na ublažavanju problema nedostatnog kadra u zdravstvenim ustanovama čiji je 
osnivač. Nakon ovogodišnjeg programa mjera za privlačenje i zadržavanje kadra trenutno 
nedostaju njegovatelji za rad u 4 doma za starije osobe – Pula, Rovinj, Novigrad i Raša i 
stacionarima Istarskih domova zdravlja, a nudi se i plaćena edukacija zainteresiranim osobama. 
Pitanje bi bilo da li je bilo kakvih pomaka, tj. koliko se je osoba javilo, a vezano time kakav je do 
sada odjek imao županijski program mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u 
zdravstvenim i socijalnim ustanovama Istarske županije. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelnici Gordani Antić, izvolite.

GORDANA ANTIĆ pozdravlja sve prisutne, zahvaljuje na pitanju i ističe da su, što se tiče poziva 
prema njegovateljima, dobili 11 prijava te se upravo tijekom ovog tjedna u suradnji s Pučkim 
učilištem Pula pokušava organizirati sastanak da se vidi da li te zainteresirane osobe zaista mogu 
pristupiti školovanju. Pročelnica nadalje navodi da postoji mogućnost financiranja iz Hrvatskog 
zavoda za zapošljavanje u sklopu jednog EU projekta. Također obavještava prisutne da je upravo 
zaprimila mail od jedne gospođe koja je fakultetski obrazovana i želi doći raditi u Istru kao 
njegovatelj, međutim da tu stalno dolazimo do administrativnih zapreka jer da se voucher HZZ-a 
prema mjestu prebivališta može dobiti samo u određenom gradu. Pročelnica ističe kako se nada 
da će se barem 5, 6 od tih 11 prijavljenih moći školovati i tako popraviti stanje u domovima i 
stacionarima Istarskih domova zdravlja jer su stacionari Istarskih domova zdravlja nepoželjna 
radna mjesta za medicinske sestre, pa se pokušava osposobiti više njegovatelja kako bi 
sestrama bilo lakše raditi te kako bi se mogli napuniti ti stacionari na puni broj 25 jer u prosjeku 
stacionari imaju 15 do 25 pacijenata radi nedostatka osoblja, a medicinske sestre koje su tamo 
su preopterećene.  Što se tiče programa mjera, pročelnica ističe da je isti naišao na odjek u cijeloj 
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Hrvatskoj, a i šire – u Srbiji i Bosni. Nadalje navodi na je osobno bila na jednom kongresu u Bosni 
gdje je stavila plakate i dobila dojam da bi ljudi rado došli, ali se tu dolazi do birokratskih problema, 
a to je nostrifikacija diploma gdje ako je netko završio do 8.10.1991. godine u Bosni i Srbiji tada 
može raditi u Hrvatskoj, a ako je završio kasnije onda praktički ne može, odnosno sestre moraju 
ići tri godine u školu. Pročelnica navodi da se pozivamo na jednu europsku direktivu na koju se 
pozivaju i Nijemci, Slovenci, Talijani i Austrijanci, a oni rade od 2016. godine po hitnom postupku 
priznanja, pa se sada i kod nas radi na tome kako da se po hitnom postupku dobiju nostrifikacije 
kako bi našli još ljudi za rad. Pročelnica navodi da su kroz ovaj program i pokušaj pronalaska 
kadra u Hrvatskoj ukupno zaposlili 45 ljudi u ustanovama od čega su većina medicinske sestre, 
a nešto je i liječnika, međutim ističe da je to nedovoljno.     

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, pita vijećnicu Marinellu Bašić da li ima dodatno 
pitanje i daje riječ vijećniku Danieleu Kumaru, izvolite.

DANIELE KUMAR, IDS-DDI, pozdravlja sve prisutne i za početak daje kratki osvrt dožupanu za 
informacije glede Kaštijuna. Navodi da se nada da ćemo ovu sezonu biti bez mirisa te da na tome 
zahvaljuje. Nadalje navodi da ima dva pitanja za pročelnicu Percan. Naime, obzirom da sljedeći 
tjedan završava školska godina, vijećnik postavlja pitanje planiraju li se neke investicije u školama 
čiji je osnivač Istarska županija tijekom ljetnih praznika i drugo pitanje se odnosi na činjenicu da 
svjedočimo velikom nedostatku kadrova ne samo u zdravstvu i socijalnoj skrbi, nego i u 
obrazovanju, pa stoga vijećnik postavlja pitanje kakva je situacija sa županijskim školama i što 
se planira ubuduće po tom pitanju.    

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelnici Patriciji Percan, izvolite. 

PATRICIA PERCAN pozdravlja sve prisutne i navodi da što se tiče investicija u ljetnim 
mjesecima, odnosno do kraja godine imaju dosta planova, a da se nada i da će realizacija biti 
uspješna. Navodi da je u Osnovnoj školi Krnica predviđena adaptacija i energetska obnova 
zgrade, u Talijanskoj Osnovnoj školi Novigrad – Cittanova planirana se izgradnja nove školske 
zgrade te da je postupak javne nabave za izbor izvođača u samoj završnici, zatim se nastavlja 
sa radovima adaptacije suterena za praktikume strukovne škole u žutoj školi ili društvenom centru 
Pula. Nadalje navodi da se od radova koji su vezani za projektnu dokumentaciju izvršavaju 
pregledi za Sveti Lovreč, Buzet i za još neke osnovne škole. Pročelnica ističe da će najveće 
investicije biti u 3 osnovne škole koje rade u dvije smjene -  sredstva osigurana putem MPO-a. 
Za Osnovnu školu Savičenta dobivena je suglasnost Ministarstva, a za Osnovne škole Žminj i 
Marčana da se ta suglasnost čeka od kolovoza prošle godine. Navodi da je za Osnovnu školu 
Buje preostalo uređenje praktikuma, u Strukovnoj školi Eugena Kumičića Rovinj je pred 
potpisivanjem ugovor za sanaciju kompletnog krovišta zgrade i pročelja, oprema se prostor 
Srednje škole u Umagu za što je u tijeku postupak javne nabave, planira se projekt Centra 
izvrsnosti u Labinu i rekonstrukcija i dogradnja Osnovne škole Kanfanar. Radi se aktivnostima 
koje su najvećim dijelom kapitalne, ali postoji i čitav niz investicija iz domene tekućeg i 
investicijskog održavanja po svim školama koje su iskazale potrebu. Vezano za drugo pitanje, 
pročelnica ističe da odjel za obrazovanje nema razrađene sustavne mjere kao što to ima odjel 
za zdravstvo. Ističe da je to možda iz razloga što se škole pojedinačno javljaju sa problemima 
nedostatka kadra.
Treba napomenuti i da se većinom radi o kadru iz područja STEM-a, dakle matematika, fizika, 
kemija, biologija i ono što se do sada radi već dugi niz godina jesu stipendije učenicima za ova 
područja, ali činjenica je da su to studiji koji imaju mali broj upisanih studenata. Pročelnica navodi 
da će Upravni odjel za obrazovanje, sport i tehničku kulturu možda u skorijoj budućnosti krenuti 
stopama Upravnog odjela za zdravstvo. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, pita vijećnika Kumara da li ima dodatno pitanje i daje 
riječ vijećniku Davoru Komaru, izvolite. 
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DAVOR KOMAR, IDS-DDI, pozdravlja sve prisutne i navodi da ima pitanje za župana. Vijećnika 
zanima kada se očekuje raspisivanje poziva za dodjelu sredstava putem Fonda za sport te u što 
je ove godine ta sredstva biti usmjerena.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ županu Borisu Miletiću, izvolite. 

ŽUPAN zahvaljuje na pitanju. Navodi da je uvođenje ove stavke u proračun Fonda za sport bio 
pun pogodak iz razloga što Županija svake godine ima prijave sportskih djelatnika – onih koji se 
bave našim sportašima, našom djecom, našim mladima. Iz godine u godinu Županija taj fond 
povećava. Uvijek je praksa da se natječaj raspiše početkom jeseni kada se već zna koji su 
programi već realizirani i koji će se realizirati u smislu edukacije. Ove godine je Fond podijeljen 
na 4 mjere koje obuhvaćaju ne samo na edukaciju već i zaštitu tradicionalnog sporta. U tom 
smislu će početkom 9. mjeseca biti raspisan natječaj, on će se obraditi u 2 do 3 tjedna i do kraja 
godine će Županija isplatiti sredstva kao što je to bilo prijašnjih godina u 100% iznosu.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu, pita vijećnika Komara da li ima dodatnih 
pitanja, vijećnik se javlja za riječ, predsjednica Skupštine mu daje riječ, izvolite. 

DAVOR KOMAR, IDS-DDI, ističe da nije dobro razumio kome će konkretno biti usmjerena 
sredstva iz Fonda.   

ŽUPAN odgovara na pitanje vijećnika Komara na način da obrazlaže kako glavnina sredstava 
ide upravo prema sportskim djelatnicima za njihovu edukaciju. Kako bi se sportski djelatnici mogli 
baviti određenim kategorijama potrebno je ishodovati određene licence i to nešto košta. Upravo 
preko Saveza sportova koji to sve skupa vodi, taj novac ide prema onim sportskim djelatnicima 
koji su ili koji planiraju u ovoj tekućoj godini uložiti u svoje obrazovanje po pitanju spota. S druge 
strane imamo dio koji se odnosi na tradicionalni sport poput pljočkanja – nešto što želimo zaštititi 
i očuvati u našoj Županiji, tu dajemo potporu. Jedan dio ide našem planinarskom društvu kao 
jednom specifičnom obliku bavljenja rekreacijom, a sve zajedno je usmjereno tome da iduće 
2025. godine, kada je Istarska županija Europska regija sporta, taj sport podignemo na viši nivo. 
Regija sporta neće biti jedna manifestacija već je to cjelogodišnja aktivnost koja će trajati punih 
12 mjeseci i koja je usmjerena na sve segmente ljudi koji se bave sportom – od amaterskog 
sporta, od naše djece, najmlađih, predškolskog uzrasta do naših građana treće životne dobi, 
osim amaterskog sporta i rekreativni sport i poseban naglasak u cijelom tom segmentu i na naše 
građane koji se bave sportom, a spadaju u kategoriju osoba s invaliditetom. Župan ističe da su u 
ovom mandatu dali jedan veliki naglasak na sport, više nego ikada do sada, a da u narednoj 
godini smatra da će se to, zajedno sa gradovima i općinama u sastavu Županije, dostojanstveno 
obilježiti jer vidimo na koji način danas svi živimo, da je sve više, pogotovo mladih ljudi, danas u 
virtualnom svijetu, da je manje kretanja, da je zastupljen visoki postotak pretilosti i sve skupa što 
se događa kada izostane fizička aktivnost, rekreacija i bavljenje sportom. Župan napominje da 
su povratne informacije od samih sportskih djelatnika, od Saveza sportova na razini općina 
gradova i županije izuzetno pozitivne. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje županu, te poziva slijedećeg vijećnika, Fedora 
Kompasa, izvolite.

FEDOR KOMPAS, MOŽEMO!, pozdravlja predsjednicu Skupštine, župana sa suradnicima, 
vijećnice i vijećnike, goste i predstavnike medija te navodi da ima dva pitanja vezana za Istarski 
ipsilon. Navodi da površina Istarskog ipsilona iznosi više od 1,6 milijuna m2 i da njima godišnje 
prođe oko 10 milijuna vozila. Vijećnik postavlja pitanje kako je riješena odvodnja oborinskih voda, 
odnosno konkretno koliko je ugrađeno separatora oborinskih voda, tko i ih i kako održava te 
mogu li se dobiti na uvid plan i izvješće o njihovom održavanju. Vijećnik Kompas navodi da 
Istarski ipsilon čitavom dužinom, zaštićen žičanom ogradom presijeca poluotok na tri dijela te 
time narušava prirodne smjerove kretanja divljih životinja, a što za posljedicu ima i sve učestalije 
ulaske divljih životinja u naseljena mjesta diljem Istre. Nadalje navodi da je 2007. godine stupio 
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je na snagu Pravilnik o prijelazima za divlje životinje koji propisuje mjere zaštite, utvrđuje 
obveznike zaštite i način održavanja prijelaza za divlje životinje. Budući da na Ipsilonu nema niti 
jedan zeleni most planira li Istarska županija biti inicijator njihove izgradnje. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, konstatira da će na pitanje vijećnika Kompasa 
odgovoriti župan, izvolite.  

ŽUPAN zahvaljuje na pitanju i ističe da što se tiče samog Istarskog Ipsilona, on se gradi na 
temelju koncesijskog modela. Dakle, Republika Hrvatska je raspisala javni poziv za izgradnju 
Ipsilona i na to se javio koncesionar koji gradi, upravlja i održava samu prometnicu. Župan ističe 
da zadnje vrijeme možemo svjedočiti velikim novim ulaganjima koja se odnose na proboj druge 
cijevi tunela, spoju dijela od tunela do Matulja i onome što je posebice bitno za sigurnost prometa, 
a to je proširenje dodatne dvije trake na Mirni i na Limu. Vezano za separatore, Župan ističe da 
u tom segmentu treba pitati koncesionara jer da on iz rukava ne može odgovoriti koliko ima 
separatora i na koji način se zbrinjava oborinska odvodnja, ali se obvezuje zatražiti pisanim 
putem da koncesionar na to odgovori, i odgovor dostaviti vijećniku. Vezano za treći dio koji se 
odnosi na ogradu, Župan navodi da bilo koja autocesta mora biti zaštićena sa ogradama upravo 
kako se ne bi događale prometne nesreće zbog naleta divljih životinja na samu prometnicu, a 
glede moguće izgradnje novih prijelaza, kako se to može vidjeti na drugim autocestama, o tome 
se može porazgovarati sa Bina Istrom koja je koncesionar i nakon razgovora vidjeti koji su planovi 
i što se može u tom kontekstu napraviti. Zahvaljuje vijećniku Kompasu na inicijativi i ponovno 
napominje da je Istarski ipsilon koncesijski model što znači izgradnja, upravljanje, održavanje i 
ostvarivanje prihoda od prometa na koji način se i sam Istarski ipsilon financira. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu, pita vijećnika Kompasa da li ima dodatnih 
pitanja, vijećnik se javlja za riječ, predsjednica Skupštine mu daje riječ, izvolite. 

FEDOR KOMPAS, MOŽEMO!, zahvaljuje na odgovoru i navodi da očekuje pismene odgovore 
kada se isti pribave. Napominje da Istarski ipsilon, iako je u koncesiji Bina Istre, prolazi preko 
Istre, pa da je stoga bitan sistem odvodnje, bitno je zaštititi životinje i napraviti zelene mostove. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku Fedoru Kompasu te poziva slijedeću 
vijećnicu Leu Štifanić, izvolite.

LEA ŠTIFANIĆ, IDS-DDI, pozdravlja sve prisutne, navodi da je prošlog mjeseca objavljen javni 
poziv za dodjelu jednokratnih naknada za kupnju prvog stana, odnosno kupnju ili izgradnju kuće, 
te pročelnici Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb upućuje pitanje koliko je prijava 
pristiglo do sada. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelnici Gordani Antić, izvolite. 

GORDANA ANTIĆ navodi da na to pitanje može kratko odgovoriti. Navodi da je pristiglo 8 
prijava, a da je jučer pristigao još jedan upit. Nadalje navodi da natječaj ostaje otvoren do 
potrošnje sredstava koja su osigurana za 10 korisnika. Pročelnica navodi i da se upravo imenuje 
povjerenstvo, pa da bi sljedeći tjedan pregledali dokumentaciju. Pročelnica ističe da se radi o 
ljudima koji su zaista rođeni u Istri, koji žive sa svojim roditeljima i koji će se osamostaliti. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje pročelnici, pita vijećnicu Leu Štifanić da li ima dodatnih 
pitanja, daje riječ vijećniku Milošu Bajiću, izvolite. 

MILOŠ BAJIĆ, IDS-DDI, pozdravlja sve prisutne, konstatira da je imao pitanje na koje mu je više-
manje već odgovorio župan nastavno na prethodna vijećnička pitanja. Radilo se je o pitanju kako 
se Istarska županija priprema za iduću godinu obzirom da znamo da ćemo biti nositelj titule 
Europske regije sporta. Vijećnik napominje da ima još jedno pitanje koje se tiče Doma Alfredo 
Štiglić, Odjela za demenciju, a zanima ga kada je planiran ulazak u nove prostore koji se trenutno 
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još uvijek renoviraju, obzirom da je, prema njegovim saznanjima, to trebalo biti 01.05., pa 
05.06.2024.g. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, daje riječ pročelniku Upravnog odjela župana Ivanu 
Glušcu, izvolite.  

IVAN GLUŠAC pozdravlja sve prisutne i konstatira da se upravo završava sam čin obnove 
depandanse te da se do kraja ovog mjeseca lipnja očekuje tehnički pregled, a tijekom srpnja 
izdavanje uporabne dozvole i onda preseljenje do 01. kolovoza 2024.g. Razlog zašto se je projekt 
odužio dva mjeseca je taj što je u toku izvođenja radova odlučeno da će se renovirati i drugi kat 
koji nije bio u projektu, sve kako bi objekt bio kompletno obnovljen, a pojavili su se i problemi na 
krovu koji nisu bili vidljivi kada se je radio projekt. Pročelnik ističe da će Pula i Istra dobiti novu, 
potpuno obnovljenu zgradu u koju će se oni korisnici koji se nalaze u hospiciju u Puli preseliti do 
01. kolovoza 2024.g., pa će se hospicij u tom dijelu osloboditi.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje pita vijećnika Miloša Bajića da li ima dodatno pitanje, 
nema, daje riječ vijećniku Renatu Kalcu, izvolite. 

RENATO KALAC, MOŽEMO!, pozdravlja sve prisutne, ističe da je njegovo pitanje bilo 
usmjereno na nedavno onečišćenje mora, ali da je pročelnik Radolović najveći dio pitanja 
odgovorio. Nadalje navodi da ga zanima samo kratka informacija da li je eko brod kojega Istarska 
županija plaća na temelju godišnjeg ugovora bio angažiran u ovoj aktivnosti i ako nije da li za to 
postoji opravdan razlog, da li je to odluka stožera ili je nešto drugo u pitanju. Nadalje pohvaljuje 
službe koje su posao odradile vrlo brzo i profesionalno.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, daje riječ pročelniku Mirku Radoloviću, izvolite.  

MIRKO RADOLOVIĆ navodi da eko brod nije u nedjelju sudjelovao u akciji. Ističe da se brod 
trenutno nalazi u Tunarici obzirom da je tamo bilo nasukavanje broda Deale i da eko brod iz tog 
razloga nije upućen na intervenciju u nedjelju.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje pročelniku, pita vijećnika Renata Kalca da li ima 
dodatnih pitanja, konstatira da su iscrpljena vijećnička pitanja te da se prelazi na točku broj 4. 
Dnevnog reda. 

Ad-4.a
Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna za 2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Barbari Škreblin Borovčak da kratko 
prezentira točku.

BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK pozdravlja sve prisutne, kroz power point prezentaciju 
navodi da je proračun Istarske županije u 2023. g. raspolagao sa sredstvima u visini 263.8 
milijun eura, od čega su prihodi poslovanja naplaćeni 242 milijuna eura, primici od financijske 
imovine 1.4 milijuna eura, te  preneseni višak iz 2022. g. u visini od 20.3 milijuna eura. 
Utrošeno je 244.5 milijuna eura, te je ostvaren višak od 19 milijuna eura. Višak su ostvarili 
proračunski korisnici u visini 6.9 milijuna eura te Istarska županija u visini od 12.3 milijuna 
eura. Dio viška je već planiran kroz proračun za 2024. godinu a razlika će se uvrstiti sa prvim 
izmjenama i dopunama proračuna. 
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Proračun je prvotno planiran u visini od 244 milijuna eura, da bi prvim izmjenama i dopunama 
se povećao za 23.8 milijuna eura, a drugim izmjenama i dopunama za dodatnih 18.2 milijuna 
eura. Sveukupno je proračun planiran u visini od 286 milijuna eura. Što je povećanje od 17,2%.
U strukturi prihoda, proračun županije se najviše financira iz pomoći i to 35% pomoći iz raznih 
proračuna za redovne programe i projekte koje je županija ugovorila sa ministarstvima, 
gradovima i općinama te za programe proračunskih korisnika. Zatim 35% za prihode od HZZO 
koje ostvaruju zdravstvene ustanove za redovno financiranje poslovanja. Od ukupnih prihoda 
iz poreznih prihoda ostvareno je 15%, a njih naplaćuje samo Istarska županija. 7% se 
ostvaruje od pruženih usluga koje se pretežno odnose na usluge koje pružaju proračunski 
korisnici. 6% prihoda se odnosi na administrativne pristojbe i naknade, odnosno kod 
proračunskih korisnika na prihode po posebnim propisima, odnosno sufinanciranja cijena 
usluge i participacija. 
Proračunski korisnici najviše sredstava ostvaruju od HZZO i pomoći iz državnog proračuna, 
dok u manjoj mjeri ostvaruju prihode od prodaje usluga i  naknada. Mora se naglasiti da je u 
proračunu od 2023. godine sudjelovala i Opća bolnica Pula koja s 1.1. 2024. više nije u našoj 
nadležnosti. 
Istarska županija najviše prihoda ostvaruje od poreza zatim od pomoći iz raznih proračuna. 
U strukturi rashoda 90% otpada na rashode poslovanja, 7% na rashode za nefinancijsku 
imovinu, te 2,5% na otplatu kredita.
Prema funkcijskoj klasifikaciji najviše se ulagalo u zdravstvo, 53% ukupnih proračunskih 
sredstava, zatim na obrazovanje 33%, socijalna zaštita 4%, opće usluge 5%, ekonomski 
poslovi 3% i kultura 2%. Sve ostale funkcije imaju učešće u ukupnim troškovima manjima od 
1%. Povećanje u odnosu na prethodnu godinu iskazuju djelatnosti zdravstva, obrazovanja, 
općih usluga i socijalne zaštite, na čija su povećanja osim investicija utjecala povećanja cijene 
radne snage i rast cijena uslijed inflacije.
U 2023. godini bilo je aktivnih 9 europskih projekata. Iz područja pomorstva provodio se projekt 
FIRE SPIL, TAKE IT SLOW iz područja kulture. Sustavi navodnjavanja i ARGOS su iz 
područja poljoprivrede, iz područja obrazovanja projekt KLIK te MOZaik 5 i 6, koji su europski 
projekti kojima se financiraju pomoćnici u nastavi, te iz područja energetike provodio se projekt 
Dobra energija. 
Istarska županija je tijekom 2023. godine provela investicije u vrijednosti 8 milijuna eura. 
Dio investicija je nastavak realizacije iz prethodnih godina dok su započeta nova ulaganja u 
2023. godini, u Upravnom odjelu za obrazovanje, sport i tehničku kulturu, a odnose se na 
izradu projektne dokumentacija za osnovne škole Svetvinčenat, Marčana, Krnica radi 
prilagodbe zgrade škole na državne pedagoške standarde odnosno normativima prostora i 
ostalim zakonskim i tehničkim propisima.
Izvršena je i energetska obnova, sanacija i adaptacija školske zgrade u područnoj školi 
Martinski u  Nedešćini.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje pročelnici te otvara raspravu po klubovima te 
pojedinačnu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje.  

Skupština Istarske županije je nakon provedenog glasovanja, sa 32 glasova ZA i 5 
SUZDRŽANIH donijela

ODLUKU
o Godišnjem izvještaju o izvršenju Proračuna za 2023. godinu
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Ad-4.b
Prijedlog Odluke o raspodijeli rezultata

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje ponovo riječ pročelnici da iznese kratki uvod.

BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK navodi da je Istarska županija na kraju 2023. godine 
ostvarila višak od 12.362.821,44 eura. 
Kako se u proračunu viškovi i manjkovi raspoređuju po izvorima financiranja i odgovarajućim 
programima odnosno aktivnostima, isti su u ovoj Odluci prikazani pojedinačno u tablicama. 
Po pojedinoj namjeni se potom planiraju kroz Prve izmjene i dopune proračuna. 
Dio viškova je već planiran u Proračunu za 2024. godinu a prijedlogom Prvih izmjena i dopuna 
proračuna se usklađuju stvarno ostvareni viškovi s planiranim. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu, kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i 
daje točku na glasanje. Skupština Istarske županije nakon provedenog glasovanja, sa 32 
glasa ZA i 5 SUZDRŽANIH donosi

ODLUKU
o raspodjeli rezultata

Ad-5.
Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva ponovo pročelnicu da iznese kratak uvod u točku, izvolite. 

BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK navodi da će bit kratka i sažeta. Prije nego što počne s 
prezentacijom predlaže ispravak teksta na prvoj stranici u članku 1. stavak 1. tabela B. račun 
financiranja, u zadnjem retku „višak/manjak + raspoloživa sredstva iz prethodnih godina + neto 
financiranje“, dogodila se omaška uslijed matematičkog predznaka te je potrebno ispraviti iznose u 
svim stupcima, umjesto 8.423 834,78 eura u prvom stupcu, -412.088,78 u drugom stupcu te 8.835 
923,56 eura u trećem stupcu, potrebno je zamijeniti iznose nulom.
Prvim izmjenama i dopunama proračuna predlaže se povećanje proračuna za 25 milijuna 
eura, pa bi Proračun iznosio 233,5 milijuna eura. 
Od tog iznosa prihodi se povećavaju za 23,2 milijuna eura,  primici od financijske imovine i 
zaduživanja 339 tisuća eura. Višak se ovim rebalansom usklađuje sa stvarnim viškom 
ostvarenim 31.12.2023. kako kod Istarske županije tako i kod proračunskih korisnika. On se 
povećava za 2 milijuna eura te iznosi 15,5 milijuna eura.
Ukupni rashodi se povećavaju za 25,5 milijuna eura, a izdaci za financijsku imovinu i otplatu 
zajmova 206 tisuća eura. U proračunu je udio proračunskih korisnika iznosio 64%, te se 
rebalansom povećava za dva postotka na 66%. 
Od ukupnog povećanja proračuna od 25,8 milijuna eura, povećanje za proračunske korisnike 
iznosi 21,3 milijuna eura a za programe Istarske županije 4,4 milijuna eura. 
Ukupni troškovi proračunskih korisnika se povećavaju za 16% dok se troškovi za programe 
Istarske županije povećavaju za 6%.
Istarska županija značajnije povećanje prihoda planirala je na poreznim prihodima i pomoći 
od proračuna. 
Višak je u proračunu bio planiran u visini od 11,6 milijuna eura te se ovim izmjenama usklađuje 
sa stvarno ostvarenim viškom u iznosu od 12.362.821 eura.
Proračunski korisnici značajnije povećanje prihoda planirano je kod pomoći iz proračuna (čime 
su financirani različiti programi PK), te kod pomoći od HZZO-a (radi povećanih troškova plaća 
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kod zdravstvenih ustanova i Domova za starije osobe) te se obavilo usklađenje 
viškova/manjkova ostvarenih na dan 31.12.2023.
Rashodi Istarske županije se u najvećem dijelu usmjeravaju na investicije – to se vidi kroz 
konta ulaganja u dugotrajnu imovinu i dodatnim radovima na već postojećim građevinama. 
Povećavaju se i sredstva za projektnu dokumentaciju. 
Kod proračunskih korisnika vidljivo je povećanje na materijalnim troškovima i troškovima za 
plaću, obzirom da se ovim izmjenama izvršilo usklađenje zbog povećanja osnovice  plaće i 
ostalih dodataka na plaću.
Osnovne značajke ovih izmjena jesu usklađenje programa, aktivnosti i projekata s stvarnim i 
ugovorenim troškovima i sukladno procjenom ostvarenja prihoda, zatim se izvršilo usklađenje 
prenesenog viška/manjka iz 2023. godine, te kod prihoda izvršilo se usklađenje radi povećane 
naplate poreza na dohodak.
Povećana sredstva za financiranje redovne djelatnosti osigurana su kod Domova  za starije 
osobe za sufinanciranje redovne djelatnosti radi povećanja osnovice plaće i dodataka na plaću 
u sveukupnom iznosu od 720.000,00 eura.
Kod Osnovnih škola dodatna sredstva su osigurana za sufinanciranje produženog boravaka. 
IŽ je preuzela sufinanciranje u visini od 50% troška od JLS koje imaju prihod po stanovniku 
ispod 1.320 eura. 
Kod osnovnih škola se osiguravaju i dodatna sredstva za sufinanciranje redovne djelatnosti 
radi troškova prijevoza učenika, energije i tekućeg održavanja.
Kod zdravstvenih ustanova i domova za starije osobe vrši se preraspodjela i 
usklađivanje mjera za zadržavanje kadrova u zdravstvu po pojedinoj ustanovi i to po 
pojedinim mjerama kao što su: sufinanciranje troškova stanovanja, financijski bonus 
vjernosti poslodavcu, financijski bonus dobrodošlice i financijska naknada za pojačani 
rad u turističkoj sezoni.
Kao što je već i navedeno, naglasak ovih izmjena i dopuna je na investicijama osim već 
planiranih investicija uvrštene su i nove. Unutar UO za održivi razvoj osiguralo se 450.000,00 
eura za nabavku projektne dokumentacije za izgradnju Regionalnog centra za zaštitu i 
spašavanje koja će se financirati u suradnji s gradom Pulom.  
Unutar UO za zdravstvo i socijalnu skrb osigurana su sredstva u visini 1,9 milijun eura za 
kupnju nekretnine koja bi se koristila za potrebe Doma za starije osobe Raša. 
Za opremanje škole u Umagu osigurano je sveukupno 400.000 eura a sufinancira se na pola 
s Gradom Umagom. 
Nabavljaju se tri nova kombija za potrebe škola OŠ Mate Balota Buje, TOŠ Edumndo de 
Amicis Buje i OŠ Buzet u sveukupnom iznosu od 135.000,00 eura jer su postojeći dotrajali. 
Osiguravaju se i dodatna sredstva za druga ulaganja po školama, a detaljniji pregled se nalazi 
u obrazloženju Rebalansa.
Europski projekti planirani su u iznosu od 1,7 milijun eura a iz priložene tablice vidljivo je da je 
u proračunu IŽ već bilo planirano 11 europskih projekata ukupne vrijednosti 1,2 milijuna eura. 
Ovim izmjenama uvršteno je 19 novih projekata ukupne vrijednosti 544.942,45 eura, od toga 
6 provodi Istarska županija. 
Preostalih 13 planirano je u ukupnom iznosu od 148 tisuća eura kod povezanih poduzeća IDA- 
i IRENA. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje pročelnici te daje informaciju prije otvaranja 
rasprave. Pristigla su 2 amandmana na ovaj rebalans Proračuna. Prvi je pristigao od koalicije 
Možemo!-Zelena alternativa-Orah koji je predložio kupnju kombi vozila za Udrugu distrofičara 
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Istre za iznos od 70.000 eura. Mail s amandmanima upućen Vam je jutros na Vaše mail 
adrese. Za drugi je amandman predlagatelj Istarska stranka umirovljenika, kojim se predlaže 
pokretanje usluge cjelodnevnog boravka za starije osobe u iznosu od 900.000 eura.  
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, kako nema prijavljenih otvara 
pojedinačnu raspravu, izvolite vijećniče Komar. 

DAVOR KOMAR, IDS-ISU pozdravlja sve još jednom te postavlja 2 pitanja vezano za ove 
amandmane. Već sam 30-tak godina član te Udruge i puno smo kupili kombija do sada, pa 
me zanima da li je taj zahtjev došao službeno od distrofičara Istre ili?

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da imamo informacije da je amandman došao od 
strane Kluba Možemo!-Zelena alternativa-Orah nikakav podatak oko toga da li je društvo 
distrofičara u to uključeno osobno nema.
Ivan Jakovčić, izvolite. 

IVAN JAKOVČIĆ, IDS-DDI pozdravlja sve prisutne te navodi da nikakav službeni amandman 
nije podnio ali ima potrebu poduprijeti inicijativu s kojom je izašao vijećnik Robert Velenik a to 
je otvaranje ureda Istarske županije u Bruxellesu. Sjetimo se 2005. godine, kad je bilo 
neophodno, kad nismo bili članica Europske unije, koliko nam je bilo važno predstavljati Istru 
u srcu Europe, političkom, ekonomskom i kulturološkom srcu Europe. Istupio sam da na neki 
način zamolim župana i svih nas da pokušamo čim prije krenuti s aktivnostima a to znači sutra. 
Moramo razgovarati sa regijama koje bi nam mogle ponuditi prostor. Svojedobno smo bili u 
prostoru Friuli-Venezia- Giulia i to povoljno. Trebalo bi osigurati 20 ili 25 tisuća eura ove godine 
da bismo prebrodili moguće troškove koji će se pojaviti sigurno. Dakle nije nešto što je 
apsolutno nemoguće, ali govorim da u ovom rebalansu nisam dao amandman, možda je i 
malo rano za to ali mislim da se svi možemo složiti da bi bilo važno da osiguramo neka 
sredstva iz nekih stavaka ili možda u dogovoru s gradovima Istre. Svi imamo koristi od 
Fondova EU i prisustva u Europi. Molio bih da župane pokušate naći tih 25 – 30 tisuća eura 
da bi se moglo krenuti s aktivnostima odmah. Ja sam spreman naravno, imajući puno iskustva, 
znanja i prijateljstva pomoći i učiniti to odmah. Koliko je to važno evo jedan primjer. Da nije 
bilo rada gospodina Flega tamo u uredu, u Europskom parlamentu, možda bi koridori europski 
završili u Trstu ili Rijeci ili možda nikad ne bi prešli Učku pa došli do Istre ili Pule. Ali zahvaljujući 
njegovom angažmanu se to dogodilo, zahvaljujući tome imamo mogućnost da sutra svi ti 
koridori budu korišteni za željeznicu i drugo. Da nisam ja tamo bio za teran, vjerojatno ne bi 
nikad imali to vino. Dakle, važno je biti u Bruxellesu, Istri je to važno, teritorijalno je važno. U 
tom kontekstu molim da bude pomaka oko toga, da krenemo odmah s aktivnostima. 
Kada budemo razgovarali o proračunu slijedeće godine, trebao bi nam Odjel za međunarodnu 
suradnju i europske integracije. Vi ne znate kako sam ja krenu u političku karijeru, to su 
naravno svi zaboravili osim mene. Bio sam pročelnik za međunarodnu suradnju i europske 
integracije u poglavarstvu gospodina Delbianca 1993. godine. Tamo sam počeo svoju javno-
političku karijeru. Zato mi je Europa u srcu i zato molim da se pokušaju naći sredstva i na taj 
način poslati jasnu poruku građanima Istre da će Istra biti prisutna u Bruxellesu.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ slijedećem vijećniku, Slaven Boljun izvolite.

SLAVEN BOLJUN, Možemo! navodi da bi se htio nadovezat na pitanje vijećnika Komara 
kako je kolega iz Kluba u Puli u kontaktu s predsjednikom društva i oni su bili oduševljeni kad 
smo rekli da ćemo dati amandman. Pokušali smo predložiti i u gradu Puli, tamo nije prošlo pa 
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smo predali ovoj Skupštini. Njima je vozilo neophodno i amandman je predan sve u skladu s 
propisima. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Belasu, izvolite. Napominje da ista osoba 
ne može 2 puta sudjelovati u raspravi po istoj točci dnevnog reda. 

IGOR BELAS, SDP pozdravlja sve te navodi da bi htio nešto pojasniti oko ove hvalevrijedne 
inicijative stranke Možemo!. Mi smo tu situaciju imali i u gradu Puli, pa malo visi neko pitanje. 
Tamo su kolege poslali pravno i formalno netočan amandman. Pitanje je bilo da li su društvo 
distrofičara poslali zahtjev Upravnom odjelu Grada Pule a na dnevnoj su komunikaciji. Nisu 
ga poslali. Dakle ovdje je pitanje zašto društvo distrofičara, koji očito imaju problem s vozilom 
i treba im pomoć, idu preko političke stranke a ne prema organima. Imam pitanje da li društvo 
distrofičara poslalo službeni zahtjev Upravnom odjelu za zdravstvo i socijalnu skrb kroz koji bi 
se trebali ova sredstva doznačiti. Inicijativa je dobra, pozitivna, ljudima treba pomoć, svi smo 
za ali je pitanje zašto taj prijedlog idem preko platforme Možemo!.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE postavlja pitanje ima li još prijavljenih za raspravu, vijećnik 
Bassanese izvolite. 

VILI BASSANESE, SDP pozdravlja sve i zamolio bi da onaj drugi amandman od 900.000 eura 
se pojasni, pročita jer ne razumije za što bi išao taj novac.   

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da su svi dobili amandmane na svoje mail adrese ali 
mogu Vam pročitati. Radi se o amandmanu za aktiviranje nove aktivnosti cjelodnevnog 
boravka za starije osobe u sklopu doma za starije Raša. 
Tražite da pročitam amandman u cijelosti?

VILI BASSANESE, SDP navodi da bi možda mogli kupiti svima prave laptope jer ono što ste 
nam dali je smiješna igračka, ne funkcionira od početka. Da imam na mailu sigurno ne bih Vas 
maltretirao. Pročitajte amandman ako moramo glasati o njemu. 900.000 eura za cjelodnevni 
boravak je puno na godišnjoj razini. (iz klupe)

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE čita amandman: „Predlaže se 900.000 eura planirati unutar 
Programa 5101 – Socijalna skrb- Opći dio, te dodati novu Aktivnost „Cjelodnevni boravci za 
starije osobe“. Prevencija institucionalizacije, što je moguće postići osiguranjem usluge 
cjelodnevnog boravka, jedan je od važnih ciljeva socijalne politike u skrbi o starijim osobama 
na županijskoj, državnoj i europskoj razini jer za korisnike predstavljaju humanije i kvalitetnije 
rješenje. Cjelodnevni boravci za starije osobe odličan su oblik prevencije i odgađanja 
preuranjene institucionalizacije jer omogućavaju starijim osobama da čim dulje ostanu u 
svojim kućama i kada su djelomično funkcionalno ovisne. Usluga cjelodnevnog boravka pruža 
se u trajanju od šest do deset sati dnevno, a osiguravaju se organizirane aktivnosti tijekom 
dana uz stručnu i drugu pomoć i podršku, radi zadovoljavanja osnovnih i dodatnih životnih 
potreba korisnika koji ne mogu biti zadovoljene u obitelji. Usluga cjelodnevnog boravka za 
starije osobe u Istarskoj županiji djelomično je razvijena, ali postoji potreba da se još dodatno 
potakne njezin razvoj na određenim područjima (posebno sjeverozapadna i južna Istra). 
Osiguravanjem sredstava u iznosu od 900.000 eura za uređenje odgovarajućih prostora i 
pokretanje ove usluge, zajedničkim ulaganjima s jedinicama lokalne samouprave, dodatno bi 
se potaknulo organiziranje i pružanje ove usluge starijim osobama Istarske županije.
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SLAVEN BOLJUN, Možemo! poziva se na članak 119. poslovnika da se može ispraviti 
netočan navod. (iz klupe)

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE izvolite vijećniče. 

SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! navodi da ne razumije inzistiranje na nekoj formalnosti koja 
zakonski niti propisima nije protivna. Radi se, ono što možda u Puli nije bilo jasno, to je udruga 
koja jedina u Istri obavlja tu djelatnost. Nema više udruga pa da je to problem.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i poziva zamjenika župana da se očituje o 
pristiglim amandmanima. 

TULIO DEMETLIKA navodi da prvi amandman platforme Možemo! se ne prihvaća. Iz razloga, koji je 
već gospodin Belas rekao, to je tema o kojoj treba razmisliti. Amandman je zakonski međutim ako 
pročitate našu Uredbu o kriterijima, mjerili i postupcima financiranja projekata za opće dobro koje 
provode udruge, sufinanciranje projekata udruge se temelji na javnom pozivu. Ova udruga distrofičara 
je ove godine po tom programu imala osiguranih 6.000 eura. Mi kao izvršna vlast u  županiji ne odbijamo 
taj zahtjev zato što ne želimo to vozilo. Svjesni smo da sve udruge danas u Istarskoj županiji imaju 
problema s prijevozom, da potvrdimo to što govorimo, imamo jedan primjer sa Udrugom invalida južne 
Istre, gdje je na osnovu projekta zajedno s jedinicama lokalne samouprave, potpisan sporazum s 
udrugom i Istarska županija 2.800 eura godišnje sufinancira kredit koji je udruga podignula. Vaša 
inicijativa je dobro prošla, predlažemo da se sjedne s Udrugom distrofičara i da se napravi plan i projekt 
na osnovu kojeg se može mimo te Uredbe, ako postoji ta opravdanost, da se financira taj iznos od 
70.000 eura.   

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE postavlja pitanje platformi Možemo! traže li glasanje o amandmanu? 

SLAVEN BOLJUN, Možemo! da ali mogu li Vam samo pročitati Uredbu? (iz klupe)

TULIO DEMETLIKA ja sam Uredbu pročitao i Uredba kaže da se sufinancira iz javnog poziva. 

SLAVEN BOLJUN, Možemo! navodi da ne taj članak nego članak gdje piše kad se financijska sredstva 
dodjeljuju udruzi. (iz klupe)

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE moli vijećnike da se ne raspravljaju iz klupe. Da li tražite glasanje o 
amandmanu?

SLAVEN BOLJUN, Možemo! da li mogu ispraviti netočan navod? (iz klupe)

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE ne možete više. Da li tražite glasanje o amandmanu?

SLAVEN BOLJUN, Možemo! tražimo da. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE nakon kraće rasprave, daje amandman na glasanje. 
Amandman sa 4 glasa ZA nije prošao. 
Zamjeniče nastavite s obrazloženjem za drugi amandman.  

TULIO DEMETLIKA navodi da drugi amandman Istarske stranke umirovljenika prihvaća se djelomično. 
U ovom prvom djelu amandmana gdje se navodi da se milijun i 900 tisuća eura koje su predviđene u 
rebalansu proračuna za kupnju nekretnine preko puta postojećeg Doma u Raši, predlažemo da to tako 
ostane i da se s tim sredstvima uđe u aktivnosti za kupnju zgrade bivšeg 25. maja. Na taj način Dom 
umirovljenika u Raši se proširuje za kapacitet od 60 kreveta. Stari Dom umirovljenika gdje smo ove 
godine ugradili lift, taj stari Dom, dok se novi rekonstruira, pretvori u Dnevni boravak i za Alzheimerove 
bolesnike i dementne osobe. Na taj način se proširuje kapacitet sa 60 na 100 osoba. Postojeći Dom u 
Raši, sa troškovnikom koji je napravljen 2019. godine i to gospodin Pliško zna, gdje je bila predviđena 
nadogradnja Doma za 1 kat, troškovnim je u ono vrijeme iznosio 21 milijun kuna, to bi danas bilo sigurno 
3 milijuna eura. Analiza koja je provedena s ravnateljicom Doma umirovljenika u Raši kupnja i 



31/55

rekonstrukcija tog objekta u Dom, po troškovniku i analizama dolazimo do cifre od 5 milijuna eura. Tada 
bi imali mogućnost da se presele korisnici sadašnjeg Doma u novi prostor i stariji Dom se onda može 
normalno rekonstruirati za neke nove potrebe. Na taj način zadovoljavamo i standarde i normative je 
znamo da postojeći Dom u Raši koji je izgrađen još za vrijeme Italije, ne zadovoljava i trebao bi se 
smanjiti kapacitet korisnika sa 62 na 42 korisnika. Na taj način spašavamo i jedan i drugi a s jednim 
udarcem dobivamo dupli kapacitet. Vlasnici tog objekta su naši iseljenici koji žive u Americi a koji su 
imali namjeru prije 10 tak godina pokrenuti određene aktivnosti međutim od toga su odustali. Oni su 
oglasili u prodaju i ušli smo u pregovore i postigli smo cijenu koju je naš ovlašteni sudski vještak 
procijenio jer njihova potražnja je bila 2 milijuna eura a vještak je procijenio na milijun i 930 tisuća eura 
a dogovorena je cijena koja je prihvatljiva. Ako ova Skupština bude na jednoj od slijedećih sjednica 
donijela Odluku i dala ovlaštenje županu da se potpiše jedan ovakav ugovor i sporazum o kupnji te 
nekretnine u iznosu od 1,7 milijuna eura. 
Drugi dio koji sadržava amandman a to je osigurati 900.000 eura za dnevni boravak, slaže se s kolegom 
Bassanese, to su značajna sredstva i izgleda da ti euri nam još nisu baš sjeli ali mi predlažemo da se 
amandman u tom dijelu prihvati na način da se prihvati 500.000 eura za cjelodnevni boravak za starije 
osobe i da se umanji u razdjelu za uređenje i gradnju, a to je rekonstrukcija zgrade za smještaj 
medicinskog osoblja, za taj iznos. Smatramo da se taj iznos u ovoj godini najvjerojatnije neće potrošiti. 
Međutim, to je jedna garancija da planiramo taj cjelodnevni boravak. Štiglić ima cjelodnevni boravak, 
za Dom u Labinu je predviđen dnevni boravak, zato se i zatvorio onaj dnevni boravak na Marcilnici. Na 
taj način s kapacitetima u Rovinju, Puli i Labinu, već zadovoljavamo. S Alfredom Štiglićom, sigurno 
ćemo doći u situaciju da ćemo moć zadovoljiti broj korisnika ali uzimamo si u obavezu da sa tih 500.000 
eura pokrenemo aktivnosti za uređenje još određenih prostora za koje za sada ne znamo koji su. 
Moramo zajednički sjest i probati pronaći određene prostore. Krajem prošle godine smo prihvatili sve 
one prostore Opće bolnice Pula tako da Istarska županija pokazuje da želi i zna upravljati sa svojim 
nekretninama na način da ih održavamo.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje zamjeniku župana te postavlja pitanje vijećniku Plišku da 
li traži da se glasa o amandmanu?

ZDENKO PLIŠKO, ISU navodi da ne jer da prihvaćaju ovo izneseno. (iz klupe)

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. Glasa se za Odluku o 
izmjenama i dopunama Proračuna IŽ za 2024. godinu uz izmjenu zamjenika župana za ovih 500.000 
eura koji će se utrošiti na cjelodnevni boravak starijih osoba.      
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 29 glasova ZA, 4 PROTIV i 4 
SUZDRŽANA, donosi

ODLUKU
 o Prvim izmjenama i dopunama Proračuna Istarske županije za 2024. godinu

Ad-6.
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. 
godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ ravnatelju Stankiću, izvolite. 

DAVID STANKIĆ pozdravlja sve prisutne te navodi da što se tiče godišnjeg izvještaja o 
izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste za 2023. godinu, plan je ostvaren u 
iznosu od 14 milijuna eura, odnosno 104,4 posto u odnosu na Plan. Rashodi u ostvareni u 
iznosu od 12 milijuna eura odnosno 94 posto Plana što rezultira viškom od milijun i 400.000 
eura. Višak je bio zbog tog što smo krajem godine s Ministarstvom prometa, mora i 
infrastrukture uspjeli dogovoriti pomoć od 500.000 eura, dobili smo uplate i pomoći od jedinica 
lokalne samouprave ali tek krajem godine i imali smo 3 projekta izvanrednog održavanja koja 
su započeta u 2023. godini, a završeni početkom 2024. godine. 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, pojedinačnu, kako nema 
prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ZAKLJUČAK
o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu

Ad-7.
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ ravnatelju Stankiću.

DAVID STANKIĆ navodi da se planiraju prihodi i primici u iznosu od 15 milijuna eura odnosno 
povećanje za 15 posto u odnosu na inicijali plan. Osnovne promjene su što se pomoći od 
države planiraju u iznosu od 3 milijuna eura. Od donacija planiramo 30 posto više u odnosu 
na Plan. Većina će se sredstava preusmjeriti u izvanredno održavanje.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih, zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ZAKLJUČAK
o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna financijskog plana Županijske 

uprave za ceste Istarske županije za 2024. godinu

Ad-8.
 Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija osnovnih škola za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Percan, izvolite. 

PATRICIJA PERCAN navodi da ima 2 važne točke. Jedna se odnosi na srednje škole i 
jedna na osnovne. Sredstava dodjeljuje država a Odluka definira da ćemo dobiti 2.7 milijuna 
eura. Od toga 2.1 milijun ide na materijalne i financijske rashode, na materijal i usluge 
tekućeg investicijskog održavanja škola 226.000 eura, treći su rashodi za nabavu dugotrajne 
imovine 214.000 eura. Ovi prvi su raspoređeni na energente, na prijevoz učenika od čega 
moramo razdvojiti ugovoreni prijevoz učenika a to je prijevoz kojeg organizira županija za 
naših 25 osnovnih škola. Zatim imamo prijevoz kombi vozilima koji su u vlasništvu škole, 
vidjeli smo da idemo u nabavku 3 nova kombi vozila, 2 za Buje i 1 za Buzet. Vlastiti prijevoz 
učenika na dionicama gdje nije moguće provoditi organizirani pa se tu isplaćuje jako malo, 
isplaćuje se roditeljima. Preostala mjerila ustvari definiraju na koji su način raspoređeni 
izdaci po učeniku odnosno po broju razrednih odjela. Zatim zakupnine odnosno za opremu 
koju škole uzimaju u zakup ili daju u zakup pri čemu su obavezni ishodovati prethodnu 
suglasnost osnivača. Posljednji kriterij je korištenje školske sportske dvorane i ostalih 
prostora i oprema škola. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, vijećnik 
Boljun izvolite. 

SLAVEN BOLJUN, Možemo! navodi da bi htjeli otvoriti jednu temu a to je pitanje školskih 
marendi. Znamo da od kad su marende postale besplatne odnosno država plaća 1.5 eura, 
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srozala se kvaliteta. Dobro je da država plaća ali znamo da u nekim školama imamo nezdrave 
i kalorične obroke, pa tako imamo na meniju pizzu, burek, krafne, sendviče, hrenovke u tijestu, 
štrudle. To je problem s kojim ćemo se sigurno morati suočiti. Županija je osnivač 23 osnovne 
škole pa županija može u toj domeni i nešto krenuti poduzimati jer svako treće dijete u RH 
ima višak kilograma s tim da će to bit jedan javno zdravstveni problem. Mislimo da istarska 
poljoprivreda može pružiti školarcima zdrave obroke, imamo i županijske institucije poput 
AZRI-a i Centra za ribarstvo, dakle imamo znanja i vještina samo moramo politički odlučiti da 
to riješimo. Zanima me kako se županija postavlja po tom pitanju kako vi mislite tu napraviti 
neka poboljšanja.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje vijećniku i daje riječ pročelnici da odgovori. 

PATRICIJA PERCAN  se slaže s vijećnikom Boljunom u najvećem dijelu. Rekla bih ipak da 
nešto jesmo do sad napravili. Uvijek reagiramo prema zahtjevima škola da li je riječ o nabavki 
materijala, opreme, da li rekonstrukcije ili slično. Kad je država donijela odluku o besplatnoj 
marendi županija je investirala 100.000 eura jer neke škole nisu imale kapacitet da smjeste 
toliku djecu, nisu imali dovoljno frižidera, stolova, pribora i morali smo ići u nabavku po 
potrebama škola. Ovaj dio naše županijske ustanove, zdrave namirnice koje bi se mogle 
uvoditi u škole, probali smo to i razmišljali smo ali škole su nam obveznici javne nabave. Isto 
tako niti jedna škola se nije opredijelila za cjelodnevnu nastavu a tu imamo planiranih 
sredstava i za kvalitetniju prehranu. Jelovnici se kreiraju kroz školska povjerenstva koja u 
suradnji s Zavodom za javno zdravstvo pišu jelovnike.     

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola za 2024. 

godinu

Ad-9.
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je pročelnica već dala uvodno obrazloženje te 
otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako nema prijavljenih zatvara raspravu, 
daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i 

učeničkih domova za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pitala je vijećnike da li su suglasni da se nastavi sjednica bez 
uvodnih obrazloženja. Svi su suglasni.  

Ad-10.
Prijedlog Odluke o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 

temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva  i socijalne 
skrbi u Istarskoj županiji za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na 
glasanje. Konstatira da je Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, 
jednoglasno donijela
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ODLUKU
o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 

temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva  i socijalne skrbi u 
Istarskoj županiji za 2024. godinu

Ad-11.
Prijedlog Odluke o sklapanju Sporazuma o uređenju međusobnih odnosa na 

realizaciji projekata izgradnje Regionalnog centra za zaštitu i spašavanje

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, vijećnik Kalac izvolite.  

RENATO KALAC, u ime Kluba Možemo! navodi da kad bi bio zloban i politički ograničen, 
rekao bi da u Zakonu o lokalnoj i područnoj samoupravi, nemamo kao županija obavezu 
protupožarne i civilne zaštite. Međutim nisam zloban i dogovorili smo na Klubu da ovaj 
dokument podržimo iz nekoliko razloga. Prvo, javna vatrogasna postrojba se itekako mora 
iseliti iz centra Pule jer su to nemogući uvjeti za brz i operativan rad vatrogastva. Drugo, 
županijsko društvo Crvenog križa niti ima svoje upravne prostore niti svoj odgovarajući 
skladišni prostor. Oprema vrijedna nekoliko milijuna eura stoji u skladištu koji prokišnjava, koji 
je na izuzetno lošoj lokaciji i koje je i na opasnoj lokaciji a to je lokacija do smetlišta Istra 
plastike di je nedavno bio požar a ta dva prostora dijeli pregradni zid. Gorska služba 
spašavanja, stanica Istra, potrebno je da dobije svoje prostore i mi ćemo taj projekt podržati s 
time da bih molio i ono što sam rekao na klubu da se iz tog Projekta izbaci Protupožarna 
inspekcija i inspekcija zaštite okoliša. To ne spada po nikakvu ingerenciju županije, to su 
poslovi Inspektorata i Ministarstva unutarnjih poslova. Predlažem da se to ipak izbaci. 
Podržavamo projekt jer je to i potreba te je to i u Planu razvoja Istarske županije 2022-2027 a 
netom smo i usvojili izmjene i dopune Plana proračuna pa smo usvojili i ta sredstva.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu, vijećnik Belas izvolite.

IGOR BELAS, SDP navodi da se slaže s vijećnikom Kalcem. Mogu reći konačno da je takav 
projekt zaživio. Svi mi koji živimo u Puli znamo koji je problem i koja je bila davna inicijativa, 
župan to isto dobro zna. Drago mi je da je tu jedna dobra suradnja Županije i Grada Pule, 
može se kad se hoće i to se pokazalo. Nadam se da će taj projekt ići nekim svojim 
hodogramom aktivnosti kako treba. Ono samo što bih htio dobiti informaciju jer financiranje 
tog projekta. Kolega Glušac je spominjao neke iznose od 80 milijuna kolega Rojnić od 15 
milijuna a spominje se i neko financiranje kroz EU projekte u slijedećoj godini. Molim župana 
ako ima neku informaciju da nam to prenese, hvala. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu i poziva župana da se očituje, izvolite. 

ŽUPAN zahvaljuje se svima koji će podržati ovaj projekt u startu. Na nama je kao 
predstavničkom tijelu da promotrimo projekte koje predloži struka. Konkretno kad govorimo o 
Istarskoj županiji, naš sustav civilne zaštite i vatrogastva je jedan od oglednih primjera kako 
stvari moraju funkcionirati. To nam govore iz čitave Hrvatske pa i šire, da smo odlično 
organizirani tako da ne bih se upuštao u ovaj dio koji je gospodin Kalac predložio da se nešto 
izbacuje. To je prijedlog struke i mislim da bi politika uvijek trebala pratiti ono što struka 
predlaže. Možda je najbolji primjer bio kad smo se suočili s pandemijom covida kad smo doista 
funkcionirali vrlo dobro jer smo slušali upravo struku. 
Ovaj drugi dio na koji je gospodin Belas postavio pitanje, da, financiranje je uvijek bila tema. 
Da smo to mogli samo učiniti bi to vjerojatno bilo još puno prije međutim doista opstoji jedan 
poseban program koji nam je naš zapovjednik izložio a to je da se sama izgradnja i opremanje 
Centra financira iz vanjskih izvora, da li će to biti nacionalni izvori, da li europski izvori, to 
mislim da u ovom trenutku nije niti bitno. Ono što je definitivno preduvjet da bi uopće mogli 
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kandidirati takav projekt jest izrada projektne dokumentacije i nabava potrebnih dozvola. U 
suradnji s gradom Pulom smo dogovorili omjer financiranja projektne dokumentacije na način 
koliko će koje gradske odnosno županijske ustanove, sutra, imati prostora i koristiti. Nositelj 
je dakle Javna vatrogasna postrojba Pula a koordinaciju vrši Vatrogasna zajednica Istarske 
županije. Ljetne gužve u gradu Puli, nemoguće su da žurne službe iz centra grada mogu 
pravovremeno stići na intervenciju. Postojeći prostor koji je u vlasništvu grada Pule moći je u 
budućnosti valorizirati prostor a žurne službe će biti na jednom mjestu i imati će puno povoljniju 
lokaciju. Zahvaljujem se svima koji će podržati ovaj projekt i mislim da se ovakve prilike ne 
pružaju baš često.       

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku broj 11. na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o sklapanju Sporazuma o uređenju međusobnih odnosa na realizaciji projekata izgradnje 

Regionalnog centra za zaštitu i spašavanje

Ad-12.
Prijedlog Odluke o sklapanju Anexa br. 1 Sporazuma o međusobnoj suradnji vezanoj 

za Hospicij

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu, zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o sklapanju Anexa br. 1 Sporazuma o međusobnoj suradnji vezanoj za Hospicij

Ad-13.
Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Krasna zemlja – Meraviglioso paese“

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu, zatvara raspravu i kako nema prijavljenih 
daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
o dodjeli nagrade „Krasna zemlja – Meraviglioso paese“

Ad-14.
Prijedlog Odluke o davanju Mišljenja o interesu RH u pogledu eksploatacije tehničkog 
građevinskog kamena, katastarske čestice k.o. Baderna u korist kamenoloma Grota u 

koncesiji Ceste d.o.o. Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih, zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja,  JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju Mišljenja o interesu RH u pogledu eksploatacije tehničkog građevinskog kamena, 
katastarske čestice k.o. Baderna u korist kamenoloma Grota u koncesiji Ceste d.o.o. Pula
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Ad-15.a
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju javne ustanove „Regionalni 

koordinator Istarske županije za europske programe i fondove – Coordinatore 
regionale della Regione Istriana per i programmi e fondi europei“

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da bi redoslijed bio izmijenjen, najprije bi trebala biti 
točka b a potom a. 
Otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, kako nema prijavljenih zatvara raspravu i 
daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
o izmjeni Odluke o osnivanju javne ustanove „Regionalni koordinator Istarske županije za 

europske programe i fondove – Coordinatore regionale della Regione Istriana per i 
programmi e fondi europei“.

Ad-15.b
Prijedlog Odluke o promjeni naziva javne ustanove „Regionalni koordinator Istarske 

županije za europske programe i fondove – Coordinatore regionale della Regione 
Istriana per i programmi e fondi europei“

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, kako nema 
prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o promjeni naziva javne ustanove „Regionalni koordinator Istarske županije za europske 

programe i fondove – Coordinatore regionale della Regione Istriana per i programmi e fondi 
europei“

Ad-16.a
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu IŽ – Istituto formativo per la medicina d'urgenza della RI

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara objedinjenu raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, 
kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Nastavnog zavoda za hitnu medicinu 

IŽ – Istituto formativo per la medicina d'urgenza della RI

Ad-16.b
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Nastavnog 

zavoda za javno zdravstvo IŽ – Istituto formativo di sanita publica della RI

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, kako nema 
prijavljenih, zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Nastavnog zavoda za javno zdravstvo 

IŽ – Istituto formativo di sanita publica della RI
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Ad-16.c
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Istarskih 

domova zdravlja

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, kako nema 
prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Istarskih domova zdravlja

Ad-16.d
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ – Ospedale specialistico per 

l'ortopedia e la riabilitazione

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, kako nema 
prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju „Martin Horvat“ – Ospedale specialistico per l'ortopedia e la riabilitazione

Ad-16.e
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Istarskih 

ljekarni – Farmacie Istriane

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  

Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Istarskih ljekarni – Farmacie Istriane

Ad-17.a
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu IŽ – Istituto formativo per la medicina d'urgenza della RI za 

2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara objedinjenu raspravu po klubovima, vijećniče Boljun, 
izvolite.

SLAVEN BOLJUN, Možemo! zanima nas za Istarske domove zdravlja, kakva je situacija 
vezano za liječnike obiteljske medicine. Znamo da ih dosta već sutra može otići u mirovinu. 
Kakav je priljev i koliko ljudi odlazi. Vidjeli smo da je otišao liječnik u Potpićnu, zanima nas i 
kakva je tamo situacija. Ako možemo dobiti informacije na tu temu, hvala. 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pozdravlja ravnateljice i ravnatelje naših zdravstvenih 
Ustanova.
Ukoliko nema više prijavljenih za raspravu pozivam ravnatelja Istarskih domova zdravlja, ako 
nije prisutan pozivam dr. Antić, izvolite.

DR. GORDANA ANTIĆ zahvaljuje na pitanju. Od 114 ambulanti po staroj mreži, po novoj ih 
imamo 121. Od 114 ambulanti po staroj mreži 15 imamo bez nositelja, u 17 rade liječnici stariji 
od 65 godina na 4 sata, a 29 njih je starijih od 60 godina. Svih tih 15 liječnika kojih nema, nisu 
otišli u Njemačku, Austriju ili Italiju nego su jednostavno ostarjeli. To je dugogodišnji proces, 
ono što sam rekla da se mene pitalo promjene su trebale nastupiti prije 20 tak godina. Mi se 
sad borimo kako god znamo i s nostrifikacijama bosanskih diploma i s reorganizacijom. Najava 
je da bi se reforma išla raditi u smislu da im se još smanji broj pacijenata. To možda u ostatku 
Hrvatske može proći na 1400 pacijenta, jer kod nas liječnici imaju po 2200 a to bi nam 
napravilo još veći kaos. Mi sad pišemo i dogovaramo jedan prijedlog koji bi uputili i Ministru i 
onima koji odlučuju o primarnoj zdravstvenoj zaštiti. Upravo smo ovim rebalansom proračuna 
osigurali sredstva za administratora kako bi se olakšao posao i sestrama i povećali dostupnost 
pacijentima. Isto tako 31 sestra nam ima uvjete za mirovinu. Problem je jer nitko nam ne želi 
raditi u primarnoj zdravstvenoj zaštiti, liječnici koji završavaju fakultet pruža im se mogućnost 
klinike i subspecijalizacije. 
Što se tiče domova zdravlja, imali smo jednu od niza kontrola, jedna je gotova, kontrola HZZO-
a za 2023. godinu, što se tiče zdravstvenog kadra od 449 u početku 2023. godine, završili 
smo s plus 11 ljudi. Ove godine smo uspjeli zaposliti 25 ljudi u 3 mjeseca. Pokušavamo im 
učiniti bolje uvjete rada i organizirati i vidjeti kako ćemo dalje. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog zavoda za hitnu medicinu 

IŽ – Istituto formativo per la medicina d'urgenza della RI za 2023. godinu

Ad-17.b
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 

domova zdravlja – Case della salute dell'Istria za 2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu, kako nema 
prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih domova zdravlja – Case 

della salute dell'Istria za 2023. godinu

Ad-17.c
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo IŽ – Istituto formativo di sanità publica della RI za 2023. 

godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  
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ODLUKU
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog zavoda za javno 

zdravstvo IŽ – Istituto formativo di sanità publica della RI za 2023. godinu

Ad-17.d
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 

ljekarni – Farmacie Istriane za 2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih ljekarni – Farmacie Istriane 

za 2023. godinu

Ad-17.e
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne 

bolnice za ortopediju i rehabilitaciju – Ospedale specialistico per l'ortopedia e la 
riabilitazione „Martin Horvat“ Rovinj – Rovigno za 2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Zahvaljujem ravnateljima i ravnateljicama na prisustvovanju.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i 

rehabilitaciju – Ospedale specialistico per l'ortopedia e la riabilitazione „Martin Horvat“ Rovinj 
– Rovigno za 2023. godinu

Ad.-18.
Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Industrijsko-obrtničke škole Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o dopuni djelatnosti Industrijsko-obrtničke škole Pula

Ad.-19.
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o ugovorima o koncesijama i radu 

koncesionara za 2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  
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ZAKLJUČAK
o prihvaćanju Izvješća o ugovorima o koncesijama i radu koncesionara za 2023. godinu

Ad.-20.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 33 glasa ZA i 4 SUZDRŽANA 
donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva za 

2023. godinu

Ad.-21.a
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta OŠ Marčana

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara objedinjenu raspravu i kako nema prijavljenih daje 
točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

Marčana

Ad.-21.b
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ dr. Mate Demarina

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

dr. Mate Demarina

Ad.-21.c
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ Vodnjan – SE Dignano

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

Vodnjan – SE Dignano
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Ad.-21.d
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluke o utvrđivanju prijedloga teksta 

Statuta OŠ Vladimira Gortana Žminj

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na Odluke o utvrđivanju prijedloga teksta Statuta OŠ Vladimira 

Gortana Žminj

Ad.-21.e
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga 

Statuta OŠ Jure Filipovića Barban

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga Statuta OŠ Jure 

Filipovića Barban

Ad.-21.f
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ Joakima Rakovca (Lovreč)

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

Joakima Rakovca (Lovreč)

Ad.-21.g
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Vazmoslava Gržalje Buzet

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Osnovne škole Vazmoslava Gržalje Buzet

Ad.-21.h
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića Raša

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
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Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta 

Osnovne škole Ivana Batelića Raša

Ad.-21.i
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga  

Statuta Osnovne škole Fažana

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga  Statuta Osnovne škole 

Fažana

Ad.-21.j
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta OŠ Vladimira Nazora Potpićan

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

Vladimira Nazora Potpićan

Ad.-21.k
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta OŠ Ivana Gorana Kovačića Čepić

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

Ivana Gorana Kovačića Čepić

Ad.-21.l
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta OŠ Tar-Vabriga – SE Torre Abrega

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

Tar-Vabriga – SE Torre Abrega
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Ad.-21.m
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta TOŠ - SEI Edmondo de Amicis Buje-Buie

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta TOŠ 

- SEI Edmondo de Amicis Buje-Buie

Ad.-21.n
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ-SE Mate Balota Buje-Buie

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ-

SE Mate Balota Buje-Buie

Ad.-21.o
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ Jože Šurana Višnjan

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

Jože Šurana Višnjan

Ad.-21.p
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ-SE Rivarela Novigrad

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ-

SE Rivarela Novigrad

Ad.-22.a
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 

Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara objedinjenu raspravu, kako nema prijavljenih daje 
točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga Statuta Gimnazije i 

strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin

Ad.-22.b
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta Srednje škole Buzet

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta 

Srednje škole Buzet

Ad.-22.c
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga 

Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga Statuta Škole za turizam, 

ugostiteljstvo i trgovinu

Ad.-22.d
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga 

Statuta TSŠ - SMSI Dante Alighieri Pula-Pola

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju prijedloga Statuta TSŠ - SMSI 

Dante Alighieri Pula-Pola

Ad.-22.e
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama (IV) Statuta Ekonomske škole Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama (IV) Statuta 

Ekonomske škole Pula
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Ad.-22.f
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o usvajanju prijedloga 

Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o usvajanju prijedloga Statuta Škole 

primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula

Ad.-22.g
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj – 

Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno

Ad.-22.h
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 

Statuta TSŠ-SMSI „Leonardo da Vinci“ Buje-Buie

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga Statuta TSŠ-SMSI 

„Leonardo da Vinci“ Buje-Buie.

Ad.-23.a
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Talijanske srednje 

škole – Scuola media superiore italiana Rovinj – Rovigno

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara objedinjenu raspravu za točke od a do u. Kako nema 
prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 

Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana Rovinj – Rovigno

Ad.-23.b
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Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 

prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu, Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan 

Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. 
Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, Pula

Ad.-23.c
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Gospodarske škole 

– Istituto professionale Buje-Buie

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Gospodarske škole – Istituto professionale 

Buje-Buie

Ad.-23.d
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Gimnazije i 

strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, 

Pazin

Ad.-23.e
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Turističko-

ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  
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ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 

Poreč

Ad.-23.f
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Škole primijenjenih 

umjetnosti i dizajna Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula

Ad.-23.g
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Ekonomske škole 

Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Ekonomske škole Pula

Ad.-23.h
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Strukovne škole 

Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Strukovne škole Pula

Ad.-23.i
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
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prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole Mate 
Balote Poreč

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole Mate Balote Poreč

Ad.-23.j
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. TSŠ-SMSI Dante 

Alighieri Pula-Pola

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. TSŠ-SMSI Dante Alighieri Pula-Pola

Ad.-23.k
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025.  Srednje škole 

Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore Zvane Črnja Rovigno

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025.  Srednje škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola 

media superiore Zvane Črnja Rovigno

Ad.-23.l
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. TSŠ-SMSI 

„Leonardo da Vinci“ Buje – Buie
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
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o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 
strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 

Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. TSŠ-SMSI „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie

Ad.-23.m
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole Mate 

Blažine Labin

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole Mate Blažine Labin

Ad.-23.n
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Strukovne škole 

Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj – 

Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno

Ad.-23.o
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole 

„Vladimir Gortan“ Buje – Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje – Scuola 

media superiore „Vladimir Gortan“ Buie
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Ad.-23.p
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole Buzet

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Srednje škole Buzet

Ad.-23.q
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Gimnazije Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Gimnazije Pula

Ad.-23.r
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Tehničke škole Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Tehničke škole Pula

Ad.-23.s
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Medicinske škole 

Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  
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ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Medicinske škole Pula

Ad.-23.t
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Glazbene škole 

Ivana Matetića Ronjgova Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Glazbene škole Ivana Matetića Ronjgova Pula

Ad.-23.u
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za  kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Industrijsko-

obrtničke škole Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za  kandidate 

strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2024./2025. Industrijsko-obrtničke škole Pula

Ad.-24.
Izvješće župana Istarske županije za 2023. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ županu da iznese svoju točku.

ŽUPAN navodi da će biti kratak i izložiti će najznačajnije kapitalne investicije i programe i 
projekte u protekloj godini kroz power point prezentaciju. Definitivno kad pogledamo 
proračunske stavke gro financijskih sredstava kojima raspolaže Istarska županija je 
usmjerena upravo prema obrazovanju, školstvu i socijalnoj skrbi. Nastavljen je veliki 
investicijski ciklus ulaganja u domove za starije osobe pa su u 2023., okončani su radovi na 
izgradnji domova u Pazinu i Labinu, te dogradnji onoga u Buzetu, koji je i svečano otvoren. 
Radi se o projektima koje Županija sufinancira s 50 % iznosa. Započeo je i projekt dogradnje 
i rekonstrukcije Doma za starije osobe A. Štiglić u Puli i to na 2 lokacije, odnosno depandanse 
i matične zgrade, a projekt u jednakim omjerima financiraju Županija i Grad Pula-Pola. 
Započela je ugradnja lifta u Domu za starije osobe u Raši.
Osigurali smo 695 tisuća eura financijske pomoći za županijske domove za starije osobe za 
isplate plaća i materijalnih prava radnika.
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Dodijelili smo preko 110 tisuća eura udrugama i ustanovama za projekte iz područja zdravstva 
i socijalne skrbi. Uspješno je djelovala burza zdravstvenih radnika, koju smo pokrenuli s ciljem 
ublažavanja problema nedostataka kadrova u ustanovama čiji smo osnivač. Nabavili smo 
najsuvremeniji mobilni mamograf s ultrazvukom kako bismo mamografske preglede učinili 
dostupnijima svim našim sugrađankama.  
Započeli su radovi na projektu rekonstrukcije i opremanja Odjela za dječju rehabilitaciju pri 
Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno.
Zahvaljujući naporima Istarske županije potpisan je Sporazum između Vlade Republike 
Hrvatske i Vlade Republike Slovenije o prekograničnoj suradnji u pružanju hitne zdravstvene 
zaštite pacijentima sa sjeverozapadnog dijela Istre u Općoj bolnici u Izoli. 
Istarska županija je prva u Hrvatskoj donijela Plan rane intervencije u djetinjstvu. Sufinancirali 
smo programe Pomoći u kući diljem Istre. Financijski smo podupirali aktivnosti „iznad 
standarda“ Istarskih domova zdravlja, te osigurali sredstva i za programe Opće bolnice Pula i 
Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije.
Kad govorimo o obrazovanju, sportu i mladima, prošle godine smo izdvajali čak 31,90 % 
proračuna za obrazovanje. Najznačajniji je dovršetak EU projekta KLIK Pula, odnosno 
uspostava Centra za Kompetentno cjeloživotno razvijanje Inovativnih znanja i vještina u 
sektoru ugostiteljstva i turizma Pula, ukupne vrijednosti preko 12,5 milijuna EUR. U 
investicijsko i tekuće održavanje osnovnih i srednjih škola utrošeno je gotovo 540.000,00 EUR. 
Otvorena je obnovljena Područna škola Sv. Martin, matične Osnovne škole „Vitomir Širola-
Pajo“ Nedešćina, za što smo izdvojili 415.000,00 EUR. Sufinancirali smo Program produženog 
boravka za učenike razredne nastave te tako pomogli manje razvijenim jedinicama lokalne 
samouprave i to konkretno s 265.446,00 EUR.   
Od 1. siječnja 2023. povećali smo satnicu za 114 pomoćnika u nastavi za 26,6 %, odnosno s 
3,32 eura neto na 4,20 eura neto, te je donesena odluka da će se od 1. siječnja 2024. ona 
povećati za dodatnih 26 % pa tako satnica sada iznosi 5,30 eura neto. Dodijelili smo više od 
114 tisuća eura kroz Fond za sport, a najveći dio sredstava usmjerili samo na edukaciju 
trenerica i trenera, čije smo školovanje pokrili u 100%-tnom iznosu. Dodijeli smo studentske 
stipendije u 3 kategorije, za što smo osigurali preko 188 tisuća EUR, a povećali smo i sredstva 
za rad klubova studenata iz Istre. Nastavili smo s Provedbom programa Građanskog odgoja i 
obrazovanja.
Donesena je odluka da će Istarska županija 2025. godine nositi prestižnu titulu Europske 
regije sporta, a koju dodjeljuje neprofitna udruga ACES Europe.
U sektoru gospodarstva moram napomenuti svečano otvorenje Poduzetničkog centra 
COWORKING PULA-POLA, a nositelj projekta je bila Istarska razvojna agencija. Financiran 
je iz EU fondova, te sredstvima Grada Pule i Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova EU. 
Putem Javnog poziva za dodjelu potpora za poticanje konkurentnosti i razvoja IKT sektora, 
kroz 2 mjere dodijeljeno je više od 193 tisuća EUR. Dodijelili smo potpore za 
samozapošljavanje „START UP – ISTRA“, potpore za inovacije te subvencije za izradu 
projektno-tehničke dokumentacije za ugradnju sunčane elektrane u kućanstvima. 
Potpore su dodijeljene i s ciljem povećanja zapošljavanja ranjivih skupina na tržištu rada, a 
fokus je stavljen na osobe s invaliditetom. 
U području poljoprivrede putem Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istarske županije 
odobreno je 15 zajma u ukupnoj vrijednosti od 1.776.250,00 EUR. Dodijeljeno je preko 332 
tisuće EUR za projekte i programe iz područja poljoprivrede, šumarstva, lovstva, ribarstva i 
vodnog gospodarstva s ciljem pružanja snažne podrške navedenim sektorima. Putem „de 
minimis“ potpora poljoprivredi i ruralnom razvoju, dodijeljeno je dodatnih 131.500,00 EUR. U 
sklopu EU projekta ARGOS, otvorili smo Centar za razvoj ribarstva i akvakulture Istarske 
županije. Istra se ponovno našla među najboljim maslinarskim regijama svijeta, prema izboru 
prestižnog vodiča Flos Olei. 
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Kod turizma dodijelili smo potpore turističkim proizvodima i projektima na turistički manje 
razvijenim područjima Istarske županije za što je osigurano više od 73 tisuće EUR. 
Nastavljene su brojne aktivnosti i na ovom području s ciljem dodatnog razvoja selektivnih 
oblika turizma, poput cikloturizma i kulturnog turizma. Provodili su se programi Istra 
ecoxperience - sve eko iz Istre i Eco Domus. Izrađena je Studija utjecaja turizma na Istarsku 
županiju. Pokrenuta je Booking platforma “To do in Istria”.
Kod razvoja infrastrukture i zaštite okoliša u 2023. godini Županijska uprava za ceste Istarske 
županije je uložila  preko 10,6 milijuna EUR u program održavanja i upravljanja županijskim i 
lokalnim cestama. Osigurali smo 941.000,00 EUR za sufinanciranje ulaganja u infrastrukturu 
lučkih područja luka otvorenih za javni promet naših 5 lučkih uprava, odnosno 23 % više 
sredstava u odnosu na godinu ranije. Povećali smo i sredstva za projekte naših općina sa 
slabijim proračunskim prihodima s ciljem ravnomjernog unapređenja komunalne infrastrukture 
i to za čak 91 %, te su ona iznosila 133 tisuće EUR.
Uspješno je okončan projekt FIRESPILL u sklopu kojeg je Istarska županija nabavila vrijednu 
opremu za sustav civilne zaštite, a provodili su se i brojni drugi projekti posebice na području 
energetike poput projekta „Dobra energija - solarna energija za zelenu tranziciju“.
U kulturi povećali smo sredstva za javne potrebe za 19 % i za tu namjenu osigurali ukupno 
618.271,01 EUR. Povećana su sredstva namijenjena mladima u području kulture i umjetnosti. 
Povećana su i sredstva za kulturne projekte udruga nacionalnih manjina. Nastavljena je 
uspješna provedba projekta Zavičajne nastave. Uspostavljen je Istarski filmski fond. Nastavilo 
se s programom obnove kulturne baštine, kao i s izdavačkom djelatnošću. Dodijeljena su 
sredstva za očuvanje pomorske baštine i tradicije. Nastavilo se i s aktivnostima na promicanju 
dvojezičnosti i očuvanju talijanskog jezika.
Kao zaključak mogu rezimirati da je 2023. godina bila u znaku obilježavanja 30 godina 
postojanja Istarske županije te nastavka velikih investicija, a započet je i niz novih projekata. 
Sa zadovoljstvom mogu ocijeniti kako smo u izvještajnom razdoblju realizirali sve planirane 
aktivnosti i uspješno ostvarili sve što smo si zacrtali, vodeći se načelima transparentnosti, 
racionalnosti i odgovornosti poslovanja županijske uprave, kao i stabilnošću financija, na 
dobrobit naših sugrađanki i sugrađana. Svi ostvareni rezultati postignuti su zajedničkim radom 
i djelovanjem svih županijskih upravnih tijela, ustanova i trgovačkih društava, u suradnji s 
vama, Županijskom skupštinom i tu Vam posebno zahvaljujem. 
Svim mojim suradnicima i županijskim vijećnicama zahvaljujem na radu i konstruktivnom 
angažmanu, a svim načelnicama i načelnicima te gradonačelnici i gradonačelnicima jedinica 
lokalne samouprave u Istarskoj županiji, na partnerstvu i suradnji.

POTPREDSJEDNICE SKUPŠTINE grazie signor presidente, grazie della sua esposizione. 
O ovom izvještaju ne glasamo nego ga primamo na znanje. 

Skupština Istarske županije, primila je na znanje Izvješće župana Istarske županije za 2023. 
godinu. 

Ad.-25.
Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, vijećnice Tomaić, izvolite.  

TATJANA TOMAIĆ u ime kluba HDZ, pozdravlja sve prisutne i samo upozorava da Prijedlog 
ovog rješenja nije moguće otvoriti. 

ZAMJENICA PREDSJEDNICE SKUPŠTINE navodi da će Prijedlog Rješenja pročitati 
odnosno biti će prikazan na platnu. Iza nas se nalazi Prijedlog imenovanja o rješenju 11 
sudaca.
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Kolegica Peruško dati će obrazloženje po ovoj točci, izvolite. 

IRENA PERUŠKO, IDS pozdravlja sve prisutne te navodi da se radi o tehničkom problemu 
vezano za ovaj Prijedlog koji je prošao Komisiju za izbor i imenovanja. Imali smo prijedloge 
gradova koji su predložili 11 kandidata. Potrebno ih je 60, za sad ih imamo 30 sve zajedno, 
pa uskoro ćemo imati krug novih potrebnih sudaca. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećnici i daje Prijedlog ovog Rješenja na glasanje.    
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

RJEŠENJE
o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli

Ad.-26.
Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje morske 

površine za uzgoj školjkaša na području Limskog zaljeva

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje morske površine za uzgoj 

školjkaša na području Limskog zaljeva

Ad.-27.
Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje na dijelu k.č.br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o. Poreč

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje na dijelu 

k.č.br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o. Poreč

Ad.-28.
Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje na dijelu 

k.č. br. 3960 k.o. Umag

Ad.-29.a
Prijedlog Odluke o prihvaćanju izmjena i dopuna Programa održavanja Sustava javnog 

navodnjavanja Červar-Porat- Bašarinka za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
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Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju izmjena i dopuna Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja Červar-Porat- 

Bašarinka za 2024. godinu

Ad.-29.b
Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav javnog 

navodnjavanja Červar-Porat-Bašarinka za 2024.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav javnog navodnjavanja Červar-Porat-

Bašarinka za 2024.

Ad.-30.a
Prijedlog Odluke o prihvaćanju izmjena i dopuna Programa održavanja Sustava javnog 

navodnjavanja Valtura za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju izmjena i dopuna Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja Valtura za 2024. 

godinu
Ad.-30.b

Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav javnog 
navodnjavanja Valtura za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav javnog navodnjavanja Valtura za 2024. 

godinu

Sjednica je završila u 12:40 h. 

Zapisnik napisale:
Katja Pernić i 
Adeana Fabijančić

Predsjednica
Sandra Ćakić Kuhar
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